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З А П И С Н И К 
 
са XXXV седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 28. децембра 2022. године, у 
згради Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 
10.15 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали 
следећи одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 35.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 36.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 37.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4.  ВЕСЕЛИН БОЈАТ 38.  САША НОВАКОВИЋ 
5.  ДУШАН БРКИЋ 39.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
6.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 40.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
7.  ЦВИЈА ВАСИЋ 41.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
8.  ВЕСНА ВАТИЋ 42.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
9.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 43.  ДУШАН ПОПОВИЋ 
10.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 44.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 45.  ИГОР ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 46.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 47.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 48.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 49.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 50.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 51.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ 52.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
19.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 53.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
20.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 54.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
21.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 55.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
22.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 56.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
23.  КРИСТИНА КАРАИЋ 57.  ИВАН СТРИБЕР 
24.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 58.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
25.  ЂУЛА КИШ 59.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
26.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 60.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
27.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 61.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 62.  САЊА УЗЕЛАЦ 
29.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 63.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
30.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 64.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА  65.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
32.  МИРКА ЛУКИЋ ШАРКАНОВИЋ 66.  СИМО ЧАБАРКАПА 
33.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 67.  ДРАГАН ХЕМОН 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 68. ДУБРАВКА ЏОЏО 

 
                  Седници нису присуствовали: Ивана Вујасин, Адријана Загорац, Ђурађ 
Јакшић, Милорад Мирчић, Маја Седларевић, Роберт Колар, Сандра Трифуновић 
Стојановић, Зоран Симоновић, Петар Ћировић и Слободан Цветковић. 
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Седницу Скупштине Града Новог Сада је отворила и њеним радом руководила 
MSc Јелена Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је замолила присутне да минутом ћутања одаju почаст 

Синиши Михајловићу, почасном грађанину Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да то учине уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и 
одборника на седници.    

 
Председница Скупштине је утврдила да седници Скупштине Града Новог Сада 

присуствује 68 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање. 

    
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је 

одборници: Адријана Загорац, Петар Ћировић, Милорад Мирчић, Ђурађ Јакшић, Маја 
Седларевић, Сандра Трифуновић Стојановић, Роберт Колар, Зоран Симоновић и Ивана 
Вујасин обавестили да су спречени да присуствују седници.   

 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 23, 24, 26. и 27. децембра 2022. године. 
 
На основу члана 84. ст. 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско веће 

Града Новог Сада доставило је 26. децембра 2022. године председници Скупштине Града 
Новог Сада образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града, по хитном 
поступку допуни тачком: 

 
- Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 

Новог Сада Републици Србији за потребе Повереника за информације од јавног 
значаја и заштиту података о личности, без накнаде  

 
Наведени предлог достављен је одборницама и одборницима уз допис од 26. 

децембра 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда по хитном поступку. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда по хитном поступку, председница Скупштине је ставила 
на гласање предлог Градског већа да се Предлог решења о давању на коришћење 
непокретности у јавној својини Града Новог Сада Републици Србији за потребе 
Повереника за информације од јавног значаја и заштиту података о личности, без накнаде 
уврсти у дневни ред по хитном поступку и предложила да се разматра као 61. тачка 
дневног реда. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је 26. 

децембра  2022. године Гвозден Перковић поднео Скупштини Града Новог Сада писану 
оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ 
Нови Сад, која  је достављена одборницама и одборницима уз допис од 26. децембра 
2022. године. 

 
 Чланом 47. Закона о јавним предузећима, прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се Оставка Гвоздена 
Перковића на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 62. тачка 
дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. ст. 3 и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 23, 24. и 26. децембра 2022. године председници 
Скупштине Града Новог Сада образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине 
Града, допуни тачкама:  

 

− Предлог плана генералне регулације простора за пословање у северозападном 
делу града Новог Сада 

− Предлог плана детаљне регулације Старог Мајура у Петроварадину 

− Предлог плана детаљне регулације подручја јужно од главне градске 
саобраћајнице на Алибеговцу, а западно од Заношког потока у Петроварадину 

− Предлог одлуке о изради плана генералне регулације општеградског центра 
јужно од Футошког пута у Новом Саду 

− Предлог одлуке о изради плана генералне регулације насељених места 
Лединци и Стари Лединци 
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− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације 
простора за породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са 
окружењем у Новом Саду, (локалитет Савска улица) 

− Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације за пословање на улазном 
правцу источно од пута IБ-12 у Новом Саду  

− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Градске управе за 
социјалну и дечију заштиту за 2023. годину 

− Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину 

− Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 
2022. годину 

− Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину 

− Предлог решења о давању сагласности на одлуку о изменама Програма 
пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови 
Сад за 2022. годину 

− Извештај о спровођењу Плана квалитета ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ 
за период 2017-2021. године 

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад  

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз дописе од 23, 

24. и 26. децембра 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог плана генералне регулације простора за пословање у 
северозападном делу града Новог Сада уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 
као 4. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 
Предлог плана детаљне регулације Старог Мајура у Петроварадину уврсти у дневни ред и 
предложила да се разматра као 5. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог плана детаљне регулације подручја јужно од главне градске саобраћајнице на 
Алибеговцу, а западно од Заношког потока у Петроварадину уврсти у дневни ред и 
предложила да се разматра као 6. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изради плана генералне регулације општеградског центра јужно од 
Футошког пута у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 7. 
тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изради плана генералне регулације насељених места Лединци и Стари 
Лединци уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 8. тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 
Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 
породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом Саду, 
(локалитет Савска улица) уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 9. тачка 
дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације за пословање на улазном правцу 
источно од пута IБ-12 у Новом Саду уврсти у дневни ред и предложила да се разматра 
као 10. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Градске управе за социјалну и 
дечију заштиту за 2023. годину уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 27. 
тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину уврсти у дневни ред и 
предложила да се разматра као 41. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
 



7 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 
одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину уврсти у дневни 
ред и предложила да се разматра као 24. тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину уврсти у дневни ред 
и предложила да се разматра као 22. тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 
Предлог решења о давању сагласности на одлуку о изменама Програма пословања Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину уврсти у 
дневни ред и предложила да се разматра као 23. тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 
Извештај о спровођењу Плана квалитета ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за период 
2017-2021. године уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 60. тачка дневног 
реда. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се 
разматра као 63. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. став 2, 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада, 

Комисија за међуградску сарадњу у земљи и иностранству утврдила је и доставила 
председници Скупштине 23. децембра 2022. године образложене предлоге да се дневни 
ред седнице Скупштине Града допуни тачкама:   

 

− Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, 
Република Србија и Општине Тиват, Црна Гора 

− Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, 
Република Србија и Општине Алања, Република Турска 

 
Наведени предлози достављени су одборницама и одборницима уз допис од 23. 

децембра 2022. године. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на гласање да се 
Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и 
Општине Тиват, Црна Гора уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 21. 
тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“, и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина једногласно усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање да се Предлог одлуке о 

успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Општине Алања, 
Република Турска уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 20. тачка дневног 
реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 

одборника гласало „за“, и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 

утврдила је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања, који су достављени одборницама и 
одборницима уз допис од 27. децембра 2022. године. 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
 

Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење, 
председница Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 64. тачка дневног реда. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да се споји расправа: 
 

− за тачке од 4. до 10, о предлозима планских докумената. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
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− за тачке од 13. до 15, о предлозима одлукa за потребе изградње Дома здравља 
на Видовданском насељу и спортског комплекса у Футогу. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

− за тачке 17. и 18, о предлозима измене одлуке о приступању изради Локалног 
плана управљања отпадом за Град Нови Сад за период 2022-2031. године и 
предлогу Локалног акционог плана за управљање миграцијама у Граду Новом 
Саду за период 2022-2025. године.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 
 

− за тачке 20. и 21, о предлозима одлука о успостављању сарадње између Града 
Новог Сада и Општине Алања, Република Турска као и Града Новог Сада и 
Општине Тиват, Црна Гора. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

− за тачке од 22. до 24, о предлозима Одлуке о обезбеђивању средстава за 
несметано функционисање Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад и решењима о давању сагаласности на одлуке о 
изменама програма пословања   Јавног предузећа „Спортски и пословни 
центар Војводина“ и Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ за 
2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
- за тачке од 25. до 27, о предлозима одлука о програмима инвестиционих 

активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад, 
инвестиционих активности које спроводе Градска управа за имовину и 
имовинско-правне послове и Градска управе за социјалну и дечију заштиту Града 
Новог Сада, све за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

− за тачке од 28. до 44, о предлозима решења о давању сагласности на програме 
пословања јавних и јавних комуналних предузећа, Агенције за енергетику, 
Стамбене агенције и Туристичке организације, све за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

− за тачке од 45. до 58, о предлозима решења о давању сагласности на програме 
рада установа културе за 2023. годину.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 

− за тачку 64, о предлозима Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила следећи 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
1. Предлог одлуке о изменама и допунама Одлуке о градским управама Града  

Новог Сада 
2. Предлог одлуке о измени и допунама Одлуке о комуналној милицији 
3. Предлог одлуке о измени Одлуке о јавним паркиралиштима на територији Града 

Новог Сада 
4. Предлог плана генералне регулације простора за пословање у северозападном делу 

града Новог Сада 
5. Предлог плана детаљне регулације Старог Мајура у Петроварадину 
6. Предлог плана детаљне регулације подручја јужно од главне градске саобраћајнице 

на Алибеговцу, а западно од Заношког потока у Петроварадину 
7. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације општеградског центра јужно 

од Футошког пута у Новом Саду 
8. Предлог одлуке о изради плана генералне регулације насељених места Лединци и 

Стари Лединци 
9. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана генералне регулације простора за 

породично становање уз Темерински и Сентандрејски пут са окружењем у Новом 
Саду, (локалитет Савска улица) 

10. Предлог одлуке о изради плана детаљне регулације за пословање на улазном 
правцу источно од пута IБ-12 у Новом Саду  

11. Предлог одлуке о Програму уређивању грађевинског земљишта за 2023. годину 
12. Предлог одлуке о финансирању стамбене подршке Града Новог Сада у 2023. 

години 
13. Предлог одуке о измени Одлуке о прибављању непокретности у јавну својину 

Града Новог Сада путем изградње објекта јавне намене од посебног значаја за Град 
Нови Сад, а за потребе Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад, на Видовданском 
насељу у Новом Саду 
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14. Предлог одлуке о Програму изградње објекта за потребе Дома здравља „Нови Сад“ 
Нови Сад на Видовданском насељу у Новом Саду за 2023. годину 

15. Предлог одлуке о измени Одлуке о прибављању непокретност у јавну својину 
Града Новог Сада путем изградње објекта од посебног значаја за Град Нови Сад – 
спортског комплекса у Футогу 

16. Предлог одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије завршног 
рачуна буџета Града Новог Сада за 2022. годину 

17. Предлог одлуке о изменама Одлуке о приступању изради Локалног плана 
управљања отпадом за Град Нови Сад за период 2022-2031. године 

18. Предлог локалног акционог плана за управљање миграцијама у Граду Новом Саду 
за период 2022-2025. године 

19. Предлог одлуке о Програму контроле нутритивне вредности и здравствене 
безбедности хране и чистоће брисева површина и руку запослених у објектима у 
којима је организована исхрана специфичних категорија становништва у Граду 
Новом Саду и процене ризика по здравље за 2023. годину 

20. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Општине Алања, Република Турска 

21. Предлог одлуке о успостављању сарадње између Града Новог Сада, Република 
Србија и Општине Тиват, Црна Гора 

22. Предлог одлуке о обезбеђивању средстава за несметано функционисање Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину 

23. Предлог решења о давању сагласности на одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. 
годину  

24. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања 
Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину 

25. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину 

26. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности за 2023. годину које 
спроводи Градска управа за имовину и имовинско-правне послове Града Новог 
Сада 

27. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности Градске управе за 
социјалну и дечију заштиту за 2023. годину 

28. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад за 2023. годину 

29. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 2023. годину 

30. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад за 2023. годину 
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31. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Лисје“ Нови Сад за 2023. годину 

32. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Пут“ Нови Сад за 2023. годину 

33. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Новосадска топлана“ Нови Сад за 2023. годину 

34. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Градско зеленило“ Нови Сад за 2023. годину 

35. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Паркинг сервис“ Нови Сад за 2023. годину 

36. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа за одржавање стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 
2023. годину 

37. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Урбанизам“ Завод за урбанизам Нови Сад за 2023. годину 

38. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног комуналног 
предузећа „Зоохигијена и Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину 

39. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ 
Нови Сад за 2023. годину 

40. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2023. годину 

41. Предлог решења о давању сагласности на Програм пословања Јавног градског 
саобраћајног предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину 

42. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада и финансијски план 
Агенције за енергетику Града Новог Сада за 2023. годину 

43. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града 
Новог Сада за 2023. годину 

44. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Туристичке организације 
Града Новог Сада са финансијским планом и планом промотивних активности 
Града Новог Сада за 2023. годину 

45. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра Новог 
Сада, Нови Сад за 2023. годину 

46. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Завода за заштиту 
споменика културе Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 

47. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, 
Петроварадин за 2023. годину 

48. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Историјског архива Града 
Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину 
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49. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Градске библиотеке у 
Новом Саду, Нови Сад за 2023. годину 

50. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - 
Újvidéki Színház”, Нови Сад за 2023. годину 

51. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови 
Сад за 2023. годину 

52. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови 
Сад за 2023. годину 

53. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 
образовање Културни центар „Младост“, Футог за 2023. годину 

54. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за културу и 
образовање Културни центар „Кисач“, Кисач за 2023. годину 

55. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Установе за израду 
таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 2023. годину 

56. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Новосадског дечијег 
културног центра, Нови Сад за 2023. годину 

57. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Културног центра 
„Руменка“, Руменка за 2023. годину 

58. Предлог решења о давању сагласности на Програм рада Мађарског културног 
центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ 
Újvidék за 2023. годину 

59. Извештај о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад за 2022. годину 
60. Извештај о спровођењу Плана квалитета ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за 

период 2017-2021. године 
61. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града 

Новог Сада Републици Србији за потребе Повереника за информације од јавног 
значаја и заштиту података о личности, без накнаде 

62. Оставка Гвоздена Перковића на функцију директора Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад 

63. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

64. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања 
− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Средње школе „Светозар 

Милетић“, Нови Сад 
− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Средње школе „Светозар 

Милетић“, Нови Сад 
− Предлог решења о престанку дужности члана Радне групе „Зелена столица“ 
− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора Основне 

школе „Иво Андрић“, Будисава 
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Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да им је 
пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан у електронском облику. 

 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад. број: 021-2/2022-357-5-I 
1. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА  
ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ УПРАВАМА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за статутарна питања и локалну самоуправу није имао примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама и 
допунама Одлуке о градским управама Града Новог Сада. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О ГРАДСКИМ УПРАВАМА ГРАДА 
НОВОГ САДА 

 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 021-1/2016-1581-I 
2. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ  
О КОМУНАЛНОЈ МИЛИЦИЈИ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби, с тим да је предлажио 

техничку исправку у члану 3. Предлога одлуке која је одборницама и одборницима 
достављена у Извештају Савета уз допис од 26. децембра 2022. године. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
У претресу су учествовали: Божидар Протић, Бојан Радојевић, Здравко Јелушић, 

Снежана Мушицки и Сања Драшко. 
 

  Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе „Социјалистичка 
партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „Гледајући мало овај Предлог о 
комуналној милицији како се сада зове, та милиција има неки појам који смо дуго година 
се сусретали бар ми који мало дуже живимо господин Рељић и ја се добро сећамо, увек 
нас асоцира на неки ред и мир, неку безбедност. Имао сам мало времена па сам 
проучавао овај предлог, мало сам разговарао са мојим пријатељима комшијама. Њихово 
основно питање је као и моје да ли мало претерујемо са овим санкцијама? Да ли су ове 
казне можда сувише велике за економске прилике данас? Шта желимо овом одлуком, 
изменама Одлуке, као и претходним одлукама, да ли уводимо великог брата у наш град. 
Ја са вама делим информације, не кажем шта је мој став, али грађани се питају, а моја је 
дужност и обавеза они који су за мене гласали и који су ме овде послали да изнесем 
њихове ставове. Опет се бавимо последицама, а не узроком. Да ли ће ова најзначајнија 
измена где су санкције уведене овако врло високе,  а после ћу о томе у правном аспекту 
то ћу на крају о томе, да ли ће они решити проблем паркирања у Новом Саду, јер сет ових 
измена управо води ка томе. Неће. Опет се не бавимо узроком. Не могу ни санкције, ни 
„Паркинг сервис“ решавати проблеме који су дугогодишњи. Не бавимо се дакле узроком, 
а узрок је пре свега наше лоше навике и наш недовољно развијен и квалитета јавни 
превоз. У свим градовима који решавају проблем паркирања прво изналази могућности 
да грађани не долазе у центар Града, а где је највећи проблем паркирање, да не долазе 
својим аутомобилима. Колико сам видео постоји пројекат који треба да изнађе 
могућности неког аутобуског превоза који иначе постоји ус вету сличан метроу. Имао 
сам прилике недавно то да видим и то је заиста добра идеја. Да ли ћемо моћи у Новом 
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Саду то да имплементирамо нисам сигуран да ћемо моћи, можда на великим булеварима, 
али то је јефтиније од метроа. То је пут којим треба да овај град иде да решава проблем 
паркирања, а не само санкцијама. Данас уводимо санкцију за прекривање цитираћу вам: 
„за прекривање, спречавање, ометање комуналног милиционера“. Да ли смо ми власни 
уопште то да урадимо? У праву је основно начело ne bis in idem правници знају на чега 
мислим. Ми сада уводимо у прекршај нешто што је кривично дело. Фалсификат, 
фалсификат јавне исправе је кривично дело. Регистарска таблица је јавна исправа и свако 
прекривање, заклањање, преправљање је кривично дело, а у овом случају прекривање 
регистрационог броја, односно регистарске таблице је само начин извршења то су 
моделитети. Увођењем прекршаја и плаћањем санкције у овом случају новчане казне за 
овај вид прекршаја ми аболирамо чиниоце од кривичног дела. Да ли ми смемо то да 
радимо? Да ли је то законито? Иначе та одлука у Београду, када ми каже неко тако је у 
Београду, шта мене брига Београд, ја живим у Новом Саду. Не могу волети више Београд, 
него што волим мој рођени град. И треба тако да се понашамо. Немојмо да се угледамо 
само како је неко негде урадио, да ли Ниш, да ли Београд, сви су они то увели. Дакле, 
улазимо у сферу нечега што правно је врло дискутабилно, по мени није дискутабилно. 
Ово је кривично дело за прећено казном од шест месеци до три године. Сврха сваке 
санкције је пре свега превенција, није реторзија, не кажем дисторзија, него реторзија. У 
овом случају неко ће платити 10.000,00 и бити аболиран од кривичног дела. Када би 
имали један или два случаја у Новом Саду да је неко осуђен за кривично дело за 
прекривање таблица ником не би више пало на памет то да ради. Овако ако зна да ће 
моћи да плати 10.000,00 вероватно ће неко и покушати. Тај комунални милиоцинер који 
то детектује, који то види изаћиће да би утврдио уопште прекршај и видеће која је 
таблица у питању и треба да упути тужилаштву. Ми смо народ који се једино боји 
санкција тј. затвора, какво плаћање, то ћемо некако избећи, застариће или чиме ћемо се 
већ бавити. Не знам да ли се господине Кравићу у вашој управи озбиљније бавио 
правним аспектом увођења ове санкције. Нисам склон као правник да подржим нешто 
што је законски можда погрешно. Ја ћу без обзира ко је, ипак сте везани за саобраћај, да 
ли начело ne bis in idem односи на ово, ја мислим да се односи, погледајте мало 
коментари учених правника ја то нисам, погледајте мало праксу, погледајте мало 
професоре саобраћајног права који кажу да је то фалсификат. На мала врата ослобађамо 
учиниоце. Када смо већ код санкција, санкција мора да буде пре свега превентивна, 
социјално одговорна, да ли смо размишљали у надлежним управама, као уосталом и у 
целој држави, санкције морају бити прилагођена имовном стању учиониоца, његовим 
приходима. У појединим европским државама казне варирају и не плаћа исту казну онај 
ко има приход 1.000,00 Еура и онај ко има 10.000,00 Еура. Када двоје учине исто није 
исто, неко може да плати ових 5.000,00 односно 2.500,00 да ли ће попити две кафе, три, 
дневно мање или више, неком ће то бити велики намет, али ако би тај уместо 2.500,00 
платио 25.000,00 у односу на своје имовно стање, своје новчане приходе, долазило би до 
далеко мање прекршаја. Овим изједначавамо нешто што није исто. Рећићете у овом 
моменту то није могуће, слажем се али морамо гледати у будућност. Морамо гледати 
сврху свега овога. Немојмо да се бавимо само последицама. Ја стицајем околности из 
коалиционих разумевања гласаћу за ову одлуку, боље регулисати на неки начин, него 
уопште не регулисати, али ајде да видимо да изнађемо неке друге моделитета, да 
направимо ред  и у паркирању и у саобраћају. Можда је ово први корак, али грађани од 
нас очекују да проблеме решавамо, да идемо у сусрет проблемима да се не бавимо само 
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последицама. Дакле, ја апелујем на све моје суграђане да паркирају само тамо где је 
дозвољено, да не чине прекршаје, да не чине потенцијална кривична дела јел то ће бити 
санкционисано. С друге стране, ми се морамо обавезати да ћемо водити бригу...“ 

 
Председница Скупштине је прекинула одборника Божидара Протића у излагању и 

замолила га да се држи теме дневног реда. 
 

Божидар Протић: „Да ћемо водити бригу о решавању ових проблема на сваколике 
начине који су примерени нашој тренутној ситауцији. „ 
 

Бојан Радојевић, председник одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ми из Нове демократске странке Србије ћемо 
гласати против ове Одлуке о комуналној милицији и драго ми је што нисмо једини као 
опозиција у овој Скупштина који се противимо доношењу овакве одлуке. Слушао сам 
детаљно излагање мог претходног колеге и ми се у већини ствари и слажемо. Али оно 
што је суштина ми желимо да се ова одлука у оваквом облику не донесе пошто 
дефинитивно постоји проблем са легалношћу ове одлуке и колега је добро то изразио да 
ми овом одлуком покривамо дефитивно нека кривична дела и уводимо могућност да 
комунална милиција аболира грађане са плаћањем казне за нека криминална дела. Јел 
тако. У том случају ја постављам питање како је то могло да прође кроз Комисију за 
прописе, како је то могло да се деси. Ми смо добили позитивно мишљење за ову тачку 
дневног реда Комисије за прописе то је једноставно недопустиво. У оваквом случају по 
мени је најбоље да ову одлуку повучемо са дневног реда, да предлагач одустане од ове 
одлуке и да је оставимо када прође све провере, да онда гласамо о њој и да онда буде 
евентуално усвојена. Потпуно се слажем колега са тим да овакве одлуке, овакве санкције 
које постоје у овој одлуци неће донети бољитак у том сегменту паркирања о којем сте ви 
причали. Ја сам давно чуо од једног професора са Правног факултета казна треба да гризе 
а не да откине ногу. Тако да се са вама не слажем у потпуности по питању те 
процентуалне, односно различите вредности износа казни. Казна мора да буде за све и 
она треба да гризе, треба да је идентична и треба једноставно да нервира грађанина и да 
он одустане од чињења тог прекршаја. То је такође постулат којим се јел тако држе и 
спроводе правници. Такође, јако ми је драго да у овој скупштини све чешће па и по 
питању ове одлуке оно што ми причамо већ пет година да једноставно са таквим начином 
вођења комуналне политике у области паркирања и у области саобраћаја у Граду нећемо 
донети никакав бољитак. По свим истраживањима јавног мњења у Новом Саду грађани 
сматрају да је нешто што је огромна гужва у саобраћају један од највећих проблема у 
Граду Новом Саду и она се неће решити чак ни овом комуналном одлуком, односно...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 
замолила га да се држи теме. 
 

Бојан Радојевић: „Одлуком о комуналној полицији, него мора да се решава као 
група свих разних аспеката на територији Града, односно да се као комплексно питање 
узима у обзир. Такође, мислимо да је оно што ће бити друга тачка дневног реда добро 
питање решавања административног паркирања, али пошто ћу се јавити вероватно по тој 
тачки сада нећу о томе ширити. Оно што је кључно у комуналној полицији и уопште у 
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извршним органима Града Новог Сада а то је њихово заправо непоступање по већ 
постојећим правилима, односно законима и одлукама и да ми донесемо најбоље одлуке, 
па и ова одлука да је фантастична, ако градска инспекција или градска милиција не 
поступају по тим одлукама, онда једноставно ништа нисмо урадили. Донели смо мртво 
слово на папиру и грађани неће имати никакве користи од свега тога. Ви знате да се ми из 
Демократске странке Србије већ годинама залажемо за увођење функције главног 
градског инспектора. Сматрамо да је функционисањем градске милиције и комуналне 
полиције односно комуналне милиције и градске инспекције највећа мана адмистрације у 
Граду Новом Саду. Грађани се највише жале на то. Ми и даље имамо узурпације на 
сваком кораку, ми имамо узурпације башта, имамо подигнуте кафиће на тротоарима, 
имамо једноставно невероватан јавашлук на том пољу. А наша инспекција једноставно не 
ради свој посао и кажем једноставно чак и доношењем идеалне одлуке, а дакако да ова 
одлука није идеална, ми нећемо донети ништа као бољитак грађанима Новог Сада све док 
извршни орган Града Новог Сада, који је директни извршни орган локалне самоуправе не 
буде радио свој посао на адекватан начин. Дакле, да закључим ми ћемо гласати против 
ове одлуке ако до ње дође, до гласања дође, али предлажем предлагачу да одустане од 
ове одлуке и да је повуче са дневог реда и да сачекамо да се једноставно усклади са 
Законом и да не доносимо нешто што нема потребе да доносимо, јер одборници у овој 
Скупштини нису дужни да знају да ли је та одлука у свим сегментима законита. Они 
једноставно добијају одлуку,имају разне струке и они нису дужни да знају да ли је она 
законита или не, али Комисија за прописе је дужна и ова Скупштина не треба да доноси 
одлуке које једноставно нису усклађене са Законом у тој мери. И драго ми је да смо 
почели да у расправама причамо и ван тог оквира власти и опозиције, да се јављају 
одборници власти и да критикују одлуке и да заједно учествујемо у расправи да донесемо 
добре одлуке на корист грађана Новог Сада. Тако да позивам и одборнике опозиције да 
схвате, и наравно одборнике власти да схвате да овако нешто као колега Протић што је 
рекао није добро за грађане Новог Сада и надасве позивам предлагача да одустане од 
Предлога ове одлуке.“ 
 

Здравко Јелушић, члан Градског већа Града Новог Сада, представник предлагача: 
„Мислим да смо сви помало изненађени трансформацијом коју на брзину направи 
господин Протић ја не могу никако да замерим опозиционим одборницима, али ви 
господине Протићу сте имали прилике да дођете као део власти наравно и да се распитате 
јер сте овај материјал добили на време. Према томе било шта да вас је интересовало 
сигурно би добили одговор од оних који су припремали материјал за ову Скупштину. 
Тако да онда би се упознали са ситуацијом да никакве приче о кривичном делу не 
постоје. Замислите шта се дешавало у другим градовима, не само у Београду, ми морамо 
да поштујемо Београд, а исто тако и Ниш и Крагујевац и Суботицу и Врање и Бабушницу 
јер то су све места и градови у овој држави. Итекако треба да учимо на њиховим 
искуствима чак и онда када нам се та искуства можда не свиђају баш највише. Према 
томе да сте се информисали на време када сте добили материјал ви би видели да ово нема 
апсолутно никакве везе са аболирањем било кога од кривичног дела јер је ово чисто 
усаглашавање наше градске одлуке са Законом о комуналној милицији где је прописано 
ова казна је прописана у случају ометања комуналних милиционера у вршењу њиховe 
дужности. Да ли је кривично дело што су већ појаве уочене у Београду и Нишу да 
једноставно људи ставе маску за коју смо сви морали релативно скоро носити или је чак 
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било случајева да скину таблице. Према томе, предалеко је то од кривичног дела са једне 
стране, а са друге старне ми ни на који начин не желимо како то говори опозиција са 
правом, опозиција је ту да напада све што потенцијално се појави као шанса за напад код 
позиције, то је једноставно право опозиције али опет кажем био сам изненађен вашом 
дискусијом  и како нам кажу из опозиције казна треба да гризе баш цитирам, и могу да 
вам кажем да је Градоначелник Ђурић инсистирао да се казне спусте са 20.000,00 динара 
за ове конкретно колико су биле до сада, на 5.000,00 баш због тога што није циљ увођења 
НС патрол система у Граду Новом Саду, да се грађани оптерете великим казнама, него 
напротив да уведемо реда у саобраћај у Граду и ви видите да то грађани препознају као 
један од највећих проблема. Сада вам говорим, ја наравно нисам правник али смо се 
итекако консултовали и са председником Прекршајног суда и то не ја, него људи који су 
припремaли ову одлуку. Према томе, бојим сте да нисте довољно информисани. Најблаже 
речено. А са друге стране могу да вам говорим као дипломирани инжењер саобраћаја, са 
изузетно великим искуством у тој области  и због чега долази до оваквих ствари и због 
чега смо у ситуацији да данас имамо енормно загушен Град Нови Сад. Баш због тога што 
смо можда имали превелике казне, па смо опет са друге стране имали људе који су 
радили свој посао онако како су радили, не враћамо се у то време, али овај систем сад 
смањује људски фактор на минимум, а са друге стране, казне су минималне и ја са ове 
говорнице молим грађане Новог Сада да не крше прописе, казна је 5.000,00 динара 
уколико се плати у року она је 2.500,00 динара. За оне који покушавају да заобиђу одлуке 
и закон, па биће поприлично више. Према томе, молим вас све да схватите сви смо 
одговорни и позиција и опозиција да се уведе саобраћајни ред у овом граду. И ово је 
један од корака према томе. И зато ћу и да завршим, као саобраћајни инжењер, 
подвлачим, у ово се прилично добро разумем, ова је одлука у потпуности у складу са 
Законом, свим законима, јер ви добро знате господине Протићу 8.000 тумачења 
регистрованих тумачења закона постоји чак издата је и скрипта сви су тумачили законе 
8.000, чак исти члан истог закона њих пет тумачили е сада сте ви 8.001 тумачите и ви 
неке законе и ја, ево можда и ја тумачим. Али постоје тела која ће то на прави начин 
истумачити и још једном подвлачим ова одлука будите сигурни итекако треба овом граду 
да решимо проблем паркирања, да решимо проблем саобраћаја у Граду Новом Саду.“ 
 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Ја се слажем да, са колегом 
Радојевићем, ова одлука не може решити проблем паркирања, не може ни почети да га 
решава, али оно због чега сам се ја јавила пре него што почем бих истакла да сматрам да 
члан Градског већа није у праву да је улога опозиционих одборника да напада све што 
види да може да се нападне, одборници су ту да изнесу своје мишљење и ако се то 
мишљење не слаже међусобно не значи да се то неко напада и да се нешто напада, значи 
да имамо права да изнесемо по Закону о локалним изборима своје мишљење за овом 
говорницом и да сте ви као одборници са друге стране да тако кажем, канапа, ту да 
браните то мишљење, али да се нападамо то још нисмо имали тај израз, а мало ми је 
засметало и то што сте рекли да би колега Протић добио мишљење односно добио сваку 
помоћ и свако образложење да га је тражио зато што је одборник који припада власти. То 
онда имплицира, да ми пошто смо одборници који не припадамо власти небисмо добили 
одговор на питање да смо га тражили ја се надам да сте се само лоше изразили, да нисте 
тако мислили. Што се тиче ове одлуке, морам да се сложим са претходним говорницима 
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господином Радојевићем и господином Протићем да није добра, да опет удара по џепу 
оних што су најмање криви, а право да вам кажем можете питати и изаћи по грађанима 
Новог Сада сви се труде да се пристојно паркирају и да нађу место за паркирање. Кад не 
могу да га нађу онда су некада принуђени да стају где морају, где стају где нађу места, 
што би рекао један мој комшија ја се учачкам где год стигнем кад после 20 минута нема 
паркинга. Ја неки дан нисам могла да дођем на седницу Савета, знају овде људи који раде 
у Скупштини, јер нисам имала где да се паркирам. Значи, не можете да кажете да људи 
неће да се паркирају, да су људи безобразни. Има оних право да вам кажем и ја ћу сада 
генерализовати са великим аутомобилима који сматрају да кафу треба да пију тако што 
ће се паркирати испред кафића. Али, такви нису ни кажњени  и такви ја да вам кажем ни 
не буду кажњени. Сто пута смо видели пример и да комунална полиција и ова редовна 
полицијска управа казни  човека који има мали ауто, а на сред пута му стоји оно што 
народ говори бесни ауто они нови мерцедеси, да не говорим сад класе и ове све бројеве и 
ништа му несме, не сме ни да га пита зашто ту стоји а господин пије кафицу, а овај дошао 
са три то сам својим очима видела, са три седишта за децу у болницу. Значи, није све до 
безобразлука грађана, има мало и до нас. Што би рекао један наш познати филм није све 
у љубави, има нешто и у лови, знате на шта мислим јел тако. Дакле, док ми не научимо да 
једнако гледамо свакога да нема тих који могу да се извуку, да нема тих који могу да се 
паркирају где они хоће зато што имају велике аутомобиле и везе у полицији и везе у не 
знам где све не, е онда ми можемо да кажемо да ми ћемо почети да решавамо неки 
проблем, а није проблем паркирање у Новом Саду само паркинг место. Проблем је и што 
на месту две куће никне једна зградурина. И нећемо ми тако што ћемо кажњавати људе 
ништа ни поправити и ништа добро донети, јер ми нисмо решили проблем ми смо само 
решили то да мало новаца још узмемо у градску касу од оних који већ дају у ту касу 
новце. Сматрам да то није добро и сматрам да проблеме не можемо решавати тако што их 
гурамо под тепих а декларативно уводимо казне.“ 
 

Божидар Протић: „Поштовани колега Јелушићу ја никад нисам личан и врло 
добро знате да моје дискусије могу да варирају на разне начине, могу бити и позитиван 
могу бити и мање позитиван, могу критиковати и критика може бити проактивна, може 
бити принципијелна, али морате разумети да ја делим своје дилеме са вама и да је ако је 
неко у коалицији он жели да допринесе раду тиме што ће одлуке бити квалитетне, бити 
што боље, дакле, ми смо сви овде на истој страни, а интерес је грађана оно што нас, што 
нам је идеја водиља. Дакле, свака дискусија треба да буде у духу бољитка. Ја сам сигуран 
да ви не сматрате да ја не треба да износим свој став, ја сам у почетку рекао делим 
информације са вама, желећи да овај проблем на што безболнији начин решавамо. 
Нећемо га наравно решити ни једним декретом овај проблем се не може решити. Ми 
можемо покушавати то да решавамо на разне начине. Када говоримо о кривичном делу ја 
сам изнео своје дилеме да ли је ово слично са обележјима кривичног дела. Ви сте 
саобраћајни инжењер ја ценим струку знате ко је професор Вујанић, доајен саобраћаја 
тренутно. Човек врло искусан. Ово су његови ставови. Ако хоћете могу да га цитирам још 
сијасет других. Ја желим када изађемо из ове сале да будемо спремни на одлуке које могу 
изазвати евентуално одређене последице и када гласам за ту одлуку као и ви, ја сам 
наговестио да ћемо ми гласати  за ову одлуку јер боље је решавати на било који начин 
него ништа не решавати. Ово је пут ка решавању позивајући се на председника 
прекршајног суда. Са господином са седео у клупи и ту ћу стати. Дакле, ми треба да 
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добијемо потпуну информацију о свим тачкама да што активније учествујемо, ја нисам 
имао ништа против када је пре неколико седница мој цењени колега Вулин врло 
експлицитно изнео ставове о појединим питањима која се тичу предузећа за које 
одговорност има нека друга одборничка група која је део коалиције. Чак сам и поздравио. 
То јесте прави пут да донесемо што боље одлуке. То је што би рекли правници akciones 
libere in kauza одлуке о слободном извођењу, о слободној одлуци о неизвођењу. Дакле, то 
јесте пут ка доношењу најквалитетнијих одлука и не треба да будемо лични, на истом смо 
задатку. Опозиција има свој аспект, ми остали који смо позиција, условно позиција, 
позиција према коме, не можемо бити позиција према грађанима. Дакле, сматрам да сам 
износио своје ставове, своја размишљања, не да дезавуишем одлуку, него да је 
побољшамо. То је циљ сваке одлуке. Ако је неко схватио другачије, мени је врло жао, али 
морамо прихватити да свака квалитетна расправа води заједничком циљу, а то је бољитак 
наших грађана и уређења одређене области на коју се та одлука доноси. Ја вам се 
захваљујем што сте на вашој дискусији  неке ствари сте нам можда разјаснили и добро је 
када члан Градског већа неке одлуке које изазивају пажњу јавности износи. Да ли сам 
могао раније или касније верујте има 70-так тачака, ја се трудим да се припремим за 
седницу, али сте ми дали шлагорт да ћу у будуће сваку тачку врло помно проучити, 
практично сте ме упозорили на дужности одборника. Ја се надам да ће наше дискусије 
бити проактивне и квалитетне и довести до доношења квалитетних одлука. И не треба 
због тога да будемо лични. То је наш задатак.“  
 

Сања Драшко, председница Одборничке групе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – ЗА 
НАШУ ДЕЦУ.: „Разлог мог јављања, наравно иако је сигурно господин Јелушић 
стручнији да то образложи и објасни и мислим да сте то одлично урадили, свакако јесте 
да скренем пажњу јавности да смо излагањем колеге Протића и колеге Радојевића 
доведени мало у заблуду односно да смо мало мењали тезе и нисмо били коректни и фер 
према грађанима када причамо о тачки дневног реда. Нагомилани проблеми, морамо 
направити једну разлику нагомилани проблеми за време жутих, нагомилани проблеми 
паркирања у Граду Новом Саду решавају се од стране Српске напредне странке и њених 
коалиционих партнера који предводе овај град, тако што ми градимо гараже, тако што ми 
условљавамо односно актима законском регулативом условљавамо инвеститоре да 
паркинг места обезбеде и зато што верујемо Новосађанима да заиста и воде рачуна и 
труде се да се најпрописније могуће паркирају у проблему који је изазван, а Српска 
напредна странка га заправо решава. То је нешто што је чињеница у нашем Граду и то је 
један од проблема са којима се ова градска власт бори од када смо наследили од 
представника бившег режима град који је у том смислу доведен у стање катастрофе. Оно 
што се данас регулише јесте непрописно паркирање и ми утичемо на то на овај начин да 
се што прописније у том смислу ми паркирамо, а колега Протић као условна позиција, 
односно колега Протић као члан Комисије за прописе је овде говорио, ако сам ја вас 
добро разумела а ваљда јесам као једнако дипломирани правник, да не буде сваки пут око 
тога прозивање или вређања или да ја осетим то као увреду, ако сам вас добро разумела 
ви сте овде говорили о регистарским таблицма као јавној исправи чије евентуално 
окретање, обртање или било шта слично ће бити евентуално неко кривично дело. Не 
спорим одлука се тиме у том смислу не бави, односно оно што је овде предложено од 
стране инспекције није мењање садржине исправе, већ је случај обртања регистарске 
таблице и сакривања на сваки други начин како смо видели од неких других градова који 
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су уводили овакав систем. Ако сам вас добро разумела, а верујући у вашу колегијалност и 
на Комисији за прописе верујуем да је вама ово јако, јако добро јасно.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени и 
допунама Одлуке о комуналној милицији са техничком исправком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ И ДОПУНАМА ОДЛУКЕ О КОМУНАЛНОЈ МИЛИЦИЈИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад. број: 34-7531/2022-I 
3. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНИМ 
ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке 

о јавним паркиралиштима на територији Града Новог Сада. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ЈАВНИМ ПАРКИРАЛИШТИМА НА ТЕРИТОРИЈИ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 35-352/2018-I      35-536/2022- I 
                35-334/2022- I     35-944/2022- I 
                35-291/2022- I     35-681/2022- I 
                35-1008/2022- I 
4. – 10. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА 

ПОСЛОВАЊЕ У СЕВЕРОЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НОВОГ САДА 
− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СТАРОГ МАЈУРА У 

ПЕТРОВАРАДИНУ 
− ПРЕДЛОГ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ЈУЖНО ОД 

ГЛАВНЕ ГРАДСКЕ САОБРАЋАЈНИЦЕ НА АЛИБЕГОВЦУ, А ЗАПАДНО  
ОД ЗАНОШКОГ ПОТОКА У ПЕТРОВАРАДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЈУЖНО ОД ФУТОШКОГ ПУТА У НОВОМ 
САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
НАСЕЉЕНИХ МЕСТА ЛЕДИНЦИ И СТАРИ ЛЕДИНЦИ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 
ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ 
УЗ ТЕМЕРИНСКИ И СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА ОКРУЖЕЊЕМ У 
НОВОМ САДУ, (ЛОКАЛИТЕТ САВСКА УЛИЦА) 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗА 
ПОСЛОВАЊЕ НА УЛАЗНОМ ПРАВЦУ ИСТОЧНО ОД ПУТА IБ-12 У  
НОВОМ САДУ 

 
Предлоге планова, одлука и закључака утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози планова и одлука у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
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Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 
предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана генералне 

регулације простора за пословање у северозападном делу града Новог Сада са 
предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ПЛАН 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПРОСТОРА ЗА ПОСЛОВАЊЕ У 
СЕВЕРОЗАПАДНОМ ДЕЛУ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације простора за пословање 
у северозападном делу града Новог Сада и Извештај о стратешкој процени утицаја плана 
генералне регулације простора за пословање у северозападном делу града Новог Сада на 
животну средину пре излагања на јавни увид са 202. седнице од 07.06.2018. године, 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана генералне регулације простора за 
пословање у северозападном делу града Новог Сада и Извештаја о стратешкој процени 
утицаја плана генералне регулације простора за пословање у северозападном делу града 
Новог Сада на животну средину са 82. (јавне) седнице Комисије за планове од 06.02.2020. 
године, Извештај о извршеној стручној контроли Нацрта плана генералне регулације 
простора за пословање у северозападном делу града Новог Сада и Извештаја о 
стратешкој процени утицаја плана генералне регулације простора за пословање у 
северозападном делу града Новог Сада на животну средину пре излагања на поновни 
јавни увид са 175. седнице одржане 07.04.2022. године, Извештај о обављеном поновном 
јавном увиду у Нацрт плана генералне регулације простора за пословање у 
северозападном делу града Новог Сада и Извештај о стратешкој процени утицаја плана 
генералне регулације простора за пословање у северозападном делу града Новог Сада на 
животну средину са 8. седнице Комисије за планове одржане 08.09.2022. године као и 
Извештај о учешћу заинтересованих органа, организација и јавности у разматрању  
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извештаја о стратешкој процени утицаја плана генералне регулације простора за 
пословање у северозападном делу града Новог Сада на животну средину. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
Старог Мајура у Петроварадину са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ПЛАН  

ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ СТАРОГ МАЈУРА У ПЕТРОВАРАДИНУ 
 

(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

и 
З А К Љ У Ч А К 

 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације Старог Мајура у 
Петроварадину пре излагања на јавни увид са 180. седнице од 12.05.2022. године и 
Извештај о обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације Старог Мајура у 
Петроварадину са 10. седнице Комисије за планове од 29.09.2022. године. 

2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 
грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог плана детаљне регулације 
подручја јужно од главне градске саобраћајнице на Алибеговцу, а западно од Заношког 
потока у Петроварадину са предложеним Закључком. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 
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ПЛАН 
ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ПОДРУЧЈА ЈУЖНО ОД ГЛАВНЕ ГРАДСКЕ 

САОБРАЋАЈНИЦЕ НА АЛИБЕГОВЦУ, А ЗАПАДНО ОД ЗАНОШКОГ ПОТОКА  
У ПЕТРОВАРАДИНУ 

 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
и 

З А К Љ У Ч А К 
 

1. Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај Комисије за планове о 
извршеној стручној контроли Нацрта плана детаљне регулације подручја јужно од главне 
градске саобраћајнице на Алибеговцу, а западно од Заношког потока у Петроварадину 
пре излагања на јавни увид са 176. седнице одржане 14.04.2022. године и Извештај о 
обављеном јавном увиду у Нацрт плана детаљне регулације подручја јужно од главне 
градске саобраћајнице на Алибеговцу, а западно од Заношког потока у Петроварадину са 
12. (јавне) седнице, од 13.10.2022. године. 

 
2. Закључак са Планом и извештајима доставити Градској управи за урбанизам и 

грађевинске послове. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 
генералне регулације општеградског центра јужно од Футошког пута у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ОПШТЕГРАДСКОГ ЦЕНТРА 
ЈУЖНО ОД ФУТОШКОГ ПУТА У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 
генералне регулације насељених места Лединци и Стари Лединци. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
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гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  
 

ОДЛУКУ 
О ИЗРАДИ ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ НАСЕЉЕНИХ МЕСТА 

ЛЕДИНЦИ И СТАРИ ЛЕДИНЦИ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 
допуна Плана генералне регулације простора за породично становање уз Темерински и 
Сентандрејски пут са окружењем у Новом Саду, (локалитет Савска улица). 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
ПРОСТОРА ЗА ПОРОДИЧНО СТАНОВАЊЕ УЗ ТЕМЕРИНСКИ И 

СЕНТАНДРЕЈСКИ ПУТ СА ОКРУЖЕЊЕМ У НОВОМ САДУ, (ЛОКАЛИТЕТ 
САВСКА УЛИЦА) 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради плана 

детаљне регулације за пословање на улазном правцу источно од пута IБ-12 у Новом Саду. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја одборника 
донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ ЗА ПОСЛОВАЊЕ НА УЛАЗНОМ 
ПРАВЦУ ИСТОЧНО ОД ПУТА IБ-12 У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 021-7/2022-2292-3-I 
11. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊУ ГРАЂЕВИНСКОГ 
ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 

 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 

 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 

У претресу је учествовала Драгана Крагуљац.  
  

Драгана Крагуљац: „Рекордан буџет за ову 2023. годину у износу од 40,65 
милијарди динара је свакако већи од овог за ову 2022. годину у изноус од 1,8% након 
свих оних увећања и ребаланса који смо имали у току ове године. Овакав буџет и 
стабилне финансије у Граду нам доносе и предлог уређења Програма за грађевинско 
земљиште и инвестиције у вредности од преко 8.000.000.000,00 динара односно 8,4 
милијарде динара што нам наравно омогућава реализацију и наставак свих оних сјајних и 
великих пројеката које смо имали до сада а са тим настављамо и у следећој години. 
Захваљујући овој градској власти и Српској напредној странци која води овај град 
последњих 10 година странци која води рачуна о својим грађанима, странци која ради 
гради и развија овај град, странци која мостовима спаја обале и људе а не она која руши 
разара, жели да заустави развој града она која затвара фабрике као што су то радили они 
који су водили овај град пре Српске напредне странке. Е, због свега тога ми данас 
гласамо за наставак и изградњу нових вртића као што су вртић на Адицама, на Клиси, 
вртић у Ковиљу, вртић у Мише Димитријевића како би се укинуле листе за наше 
најмлађе суграђане и сви добили своје место у градским вртићима. Гласамо за изградњу и 
проширење односно надоградњу школа, основне школе на Југовићеву, доградњу 
Медицинске школе и изградњу спортске хале Гимназије „Лаза Костић“. Гласамо за 
међублоковско уређење, изградњу нових и обнављање постојећих дечијих игралишта, 
постављање нових клупа и корпи на читавој територији Града, завршетак спортског 
комплекса у Футогу, изградњу домова здравља, завршетак дома здравља на 
Видовданском насељу, уређење Алмашког краја, изградњу нових кружних раскрсница, 
километара и километара путева, бициклистичких и пешачких стаза, изградњу нових 
водоводних и канализационих мрежа, наставак уређења градског језгра, изградњу нових 
мостова, као што је између осталог и нови пешачко-бициклистички мост што је једна од 
најзначајнијих инвестиција у следећој години. Одборничка група Српске напредне 
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странке ће са великим задовољством подржати овај предлог програма уређења 
грађевинског земљишта јер то значи наставак развоја Града Новог Сада јер то је оно што 
ми радимо, градимо и развијамо, јер наравно развој Града нико и ништа не може да 
заустави.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

уређивању грађевинског земљишта за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ УРЕЂИВАЊУ ГРАЂЕВИНСКОГ ЗЕМЉИШТА ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Ад. број: 020-157/2022-I 
12. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА У 2023. ГОДИНИ 
 

Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о финансирању 

стамбене подршке Града Новог Сада у 2023. години. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ФИНАНСИРАЊУ СТАМБЕНЕ ПОДРШКЕ ГРАДА НОВОГ САДА У 2023. 
ГОДИНИ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
 

Ад. број: 021-7/2022-2289-2-I 
                021-7/2022-2291-3- I 
                021-7/2022-2290-2- I 
13. – 15. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ 
ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА 
ГРАД НОВИ САД, А ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“ НОВИ 
САД, НА ВИДОВДАНСКОМ НАСЕЉУ У НОВОМ САДУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЗА ПОТРЕБЕ 
ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ САД“ НОВИ САД НА ВИДОВДАНСКОМ 
НАСЕЉУ У НОВОМ САДУ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ 
ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД – 
СПОРТСКОГ КОМПЛЕКСА У ФУТОГУ 

 
 

Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 

Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
  

Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 
законом и Статутом Града. 
 

Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес. 
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Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
  Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одуке о измени Одлуке о 

прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада путем изградње објекта 
јавне намене од посебног значаја за Град Нови Сад, а за потребе Дома здравља „Нови 
Сад“ Нови Сад, на Видовданском насељу у Новом Саду. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

ОДЛУКУ 
О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ 

ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЈАВНЕ НАМЕНЕ ОД 
ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА ЗА ГРАД НОВИ САД, А ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА ЗДРАВЉА 
„НОВИ САД“ НОВИ САД, НА ВИДОВДАНСКОМ НАСЕЉУ У НОВОМ САДУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

изградње објекта за потребе Дома здравља „Нови Сад“ Нови Сад на Видовданском 
насељу у Новом Саду за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА ЗДРАВЉА „НОВИ 
САД“ НОВИ САД НА ВИДОВДАНСКОМ НАСЕЉУ У НОВОМ САДУ ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о измени Одлуке о 
прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада путем изградње објекта од 
посебног значаја за Град Нови Сад – спортског комплекса у Футогу. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНИ ОДЛУКЕ О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ 
ГРАДА НОВОГ САДА ПУТЕМ ИЗГРАДЊЕ ОБЈЕКТА ОД ПОСЕБНОГ ЗНАЧАЈА 

ЗА ГРАД НОВИ САД – СПОРТСКОГ КОМПЛЕКСА У ФУТОГУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Ад.број:4-44/2022-I 
16. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ 
ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за буџет и финансије није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине  је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
   
Пошто представник предлагача није желео  да изнесе  допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине  је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о ангажовању 

ревизора за обављање екстерне ревизије завршног рачуна буџета Града Новог Сада за 
2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ 
ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2022. ГОДИНУ 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 



35 
 

 
Ад.број: 352-1/2022- 446-I 
               2563/2022-2-I 
17. – 18. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗРАДИ 
ЛОКАЛНОГ ПЛАНА УПРАВЉАЊА ОТПАДОМ ЗА ГРАД НОВИ САД ЗА 
ПЕРИОД 2022-2031. ГОДИНЕ 

− ПРЕДЛОГ ЛОКАЛНОГ АКЦИОНОГ ПЛАНА ЗА УПРАВЉАЊЕ 
МИГРАЦИЈАМА У ГРАДУ НОВОМ САДУ ЗА ПЕРИОД 2022-2025. ГОДИНЕ 

 
Предлоге одлукe и Локалног акционог плана утврдило је Градско веће.  

Савет за комуналне делатности и Савет за здравствену заштиту, социјалну 
заштиту и бригу о деци и породици није имао примедби на предлоге које су разматрали 
из свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлуке и плана у складу са 

Уставом, законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога.  
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе,  председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изменама 

Одлуке о приступању изради Локалног плана управљања отпадом за Град Нови Сад за 
период 2022-2031. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗМЕНАМА ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗРАДИ ЛОКАЛНОГ ПЛАНА 
УПРАВЉАЊА ОТПАДОМ ЗА ГРАД НОВИ САД ЗА ПЕРИОД 2022-2031. ГОДИНЕ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог локалног акционог 
плана за управљање миграцијама у Граду Новом Саду за период 2022-2025. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЛОКАЛНИ АКЦИОНИ ПЛАН 
ЗА УПРАВЉАЊЕ МИГРАЦИЈАМА У ГРАДУ НОВОМ САДУ ЗА ПЕРИОД  

2022-2025. ГОДИНЕ 
(План се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 51-67/2022-I 
19. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ КОНТРОЛЕ НУТРИТИВНЕ 
ВРЕДНОСТИ И ЗДРАВСТВЕНЕ БЕЗБЕДНОСТИ ХРАНЕ И ЧИСТОЋЕ 
БРИСЕВА ПОВРШИНА И РУКУ ЗАПОСЛЕНИХ У ОБЈЕКТИМА У 
КОЈИМА ЈЕ ОРГАНИЗОВАНА ИСХРАНА СПЕЦИФИЧНИХ 
КАТЕГОРИЈА СТАНОВНИШТВА У ГРАДУ НОВОМ САДУ И ПРОЦЕНЕ 
РИЗИКА ПО ЗДРАВЉЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и бригу о деци и породици и 

Савет  за образовање нису имали  примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога,  председница Скупштине је отворила претрес.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

контроле нутритивне вредности и здравствене безбедности хране и чистоће брисева 
површина и руку запослених у објектима у којима је организована исхрана специфичних 
категорија становништва у Граду Новом Саду и процене ризика по здравље за 2023. 
годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења  гласања, председница Скупштине је констатовала да су 64 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ КОНТРОЛЕ НУТРИТИВНЕ ВРЕДНОСТИ И ЗДРАВСТВЕНЕ 
БЕЗБЕДНОСТИ ХРАНЕ И ЧИСТОЋЕ БРИСЕВА ПОВРШИНА И РУКУ 

ЗАПОСЛЕНИХ У ОБЈЕКТИМА У КОЈИМА ЈЕ ОРГАНИЗОВАНА ИСХРАНА 
СПЕЦИФИЧНИХ КАТЕГОРИЈА СТАНОВНИШТВА У ГРАДУ НОВОМ САДУ И 

ПРОЦЕНЕ РИЗИКА ПО ЗДРАВЉЕ ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 
Ад.број: 020-168/2022-I 
               020-169/2022-I 
20. – 21. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ОПШТИНЕ АЛАЊА, 
РЕПУБЛИКА ТУРСКА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 
НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ОПШТИНЕ ТИВАТ, ЦРНА ГОРА 

 
Предлоге одлука утврдила је Комисија за међуградску сарадњу у земљи и 

иностранству. 
 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
На основу члана 91. став 5. и 6. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила да поводом ове тачке дневног реда Скупштина 
дозволи Александру Петровићу, помоћнику Градоначелника за међународну сарадњу да 
говори на седници Скупштине и изнесе образложење  у трајању од 10 минута. 

 
Председница Скупштине  је ставила на гласање наведени предлог. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог.  

 
Александар Петровић, помоћник Градоначелника за међународну сарадњу, 

представник предлагача: „Град Нови Сад – српска Атина, актуелна европска престоница 
културе и бивша омладинска престоница Европе постаће богатији за још два града 
побратима што доводи до броја од 24 наравно уколико ви то одлучите. Пред вама су 
предлози два споразума о успостављању сарадње између града Новог Сада и турске 
општине Алања и црногорске општине Тиват. Након потписаног писма о намерама о 
успостављању сарадње који су потписали бивши Градоначелник Новог Сада Милош 
Вучевић и актуелни председник општине Тиват Жељко Комненовић, 2. фебруара ове 
године у свечаној сали Градске куће у Новом Саду, стекли су се услови за стављање у 
институционалну процедуру споразума о успостављању сарадње између Новог Сада и 
Тивта као акта највише правне снаге који регулише односе између локалних самоуправа 
у Србији и градова и општина у свету. Тиват се налази у централном делу Боко 
Которског залива на југозападним падинама брда Врмац надморске висине 765 метара и 
Тиват заузима површину од 46 км2 од којих око 5 км2 излази на отворено море. Према 
последњем попису становништва Тиват броји близу 15.000 становника. Данас је Тиват 
модеран медитерански град првенствено оријентисан на развој туризма и ексклузивитет 
карактерише га прелепа велика марина са луксузним насељем и свим припадајућим 
садржајима  Порто Монтенегро. Повезан је са целим светом морем али ваздушним 
линијама захваљујући аеродрому који је смештен баш у Тивту. Тиват је град културе и 
она је саставни део туристичке понуде. Тиват је и град спорта у којем је активно више од 
40 спортских клубова. Град красе бројни хотели највише категорије који могу да 
задовоље и најпробирљивије госте из целог света. Једна од најмање, а уједно и 
најразвијенијих црногорски општина и представља симбиозу модерних и 
традиционалних јединствених амбијенталних целина. Он је спој новог и старог, обичаји и 
богате традиције локалног становништва и космополитског духа људи из целог света 
који Тиват бирају за живот и одмор. Тиват једноставно представља много светова у 
једном. Споразумом су обухваћене следеће сфере друштвеног живота: туризам, као једна 
од битнијих привредних грана, затим култура, спорт, образовање, заштита животне 
средине, као и сарадња између градске и општинске управе. Могу о Алањи да наставим?  
Дана 20. јуна 2022. године такође у свечаној сали Градске куће у Новом Саду у присуству 
два градоначелника Милоша Вучевића и Адема Мурата Јуџела као и амбасадора 
Републике Турске у Србији Хамија Аксоја потписано је писмо о успостављању сарадње 
између Новог Сада и Алање па су се такође неколико месеци касније стекли услови за 
потписивању споразума о разумевању и успостављању сарадње између Града Новог Сада 
и Општине Алања. Алања је туристички град који се налази у Турској у Вилајету 
Анталија у Средозменом мору удаљено око 165 км од града Анталије. На јужнијој 
области Турске област са градом и насељеним местима обухвата 1600 км2 и броји близу 
250.000 становника, док сам град Алања има нешто преко 100.000 становника. 
Средоземна клима, природне туристичке атракције и историјско наслеђе чини Алању 
популарним местом за туризам који у огромној мери доприноси буџету турског 
туристичког сектора. Између осталог и значајан број Срба у последње време купује 
некретнине у том граду. Летња спортска дешавања и културне представе су заузеле битно 
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место у Алањи. Њихов фудбалски клуб Алањаспор тренутно заузима девето место на 
табели Супер лиге Турске. Име Алања у овом облику дефинисано је 1935. године током 
посете Мустафе Кемала Ататурка оснивача модерне турске у том граду и од тада носи 
овај данашњи назив. Споразумом су обухваћене следеће сфере друштвеног живота: 
култура, пољорпивреда, привреда са посебним акцентом на туризам и на крају 
образовање уз подстицај дуалног образовања. Ја сам од 15-так градова побратима 
сигурно писао 13 споразума и по први пут у неком од споразума смо обухватили дуално 
образовање, видећете у члану 4. у договору са наравно Милошем Вучевићем, актуелним 
градоначелником Алање Адемом Муратом Јуџилом и нашим амбасадором Зораном 
Марковићем у Анкари. Поштовани и цењени одборници Скупштине Града позивам вас 
да гласате за ове предлоге споразума и да Нови Сад дода још две звездице на свакако већ 
предуг списак братских градова на част и понос свих грађана Новог Сада.“ 
   

С обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о овим 
предлозима.  

 
 У претресу је учествовао Божидар Протић. 
 

Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе Социјалистичка партија 
Србије( СПС), Јединствена Србија(ЈС): „Пре свега желим да се захвалим мом уваженом 
колеги господину Петровићу на великом труду, ентузијазму и свему осталом што у опису 
његовог места он ради на најбољи могући начин. Добро је да имамо све већи број 
пријатеља, пријатељ је основно начело бар у историји треба да су нам близу, а 
непријатељи далеко. Мада, код нас је то побркано на Балкану, али живимо ту где 
живимо. Треба развијати добре односе са свима не само са градовима, можемо и са 
појединим институцијама, организацијама, град је властан да то и учини. Мени је врло 
жао што је укинута институција града побратима то свуда у свету постоји. То је лоша 
одлука. Сад ћете ме критиковати ти са позиције не смеш да кажеш да постоје лоше 
одлуке. Мислим да је то требало да остане, град побратим је највиши облик највиши ниво 
сарадње. Ми имамо 15 градова побратима на Википедији, имамо 10 партнерских односа, 
сада је то све изједначено. Дакле, господине Петровићу то је сада 25. У статуту, Закон о 
локалној самоуправи предвиђа ту могућност нажалост више не предвиђа ово што сам већ 
рекао, наш статут само у начелу се бави овом области. Ја пледирам, предлажем да 
Комисија јел предложи Скупштини један правилник о ближим условима и поступку и 
циљевима за сваколики вид сарадње. Ми смо власни да урадимо нивое сарадње, па ћемо 
видети шта нам који облик сарадње да ли ће то бити само партнерски неки однос то би 
можда тај правилник могао видећемо са Службом за прописе да ли то може да обухвати 
да утврдимо дијапазон нивоа сарадње и да се о томе изјасни Скупштина. Ми ћемо у име 
грађана донети такву одлуку. Мислим да ће далеко лакше бити успостављање таквих 
односа, утврдићемо и време које је потребно да би неко написао, да би закључио само 
писмо о намерама, па колико треба времена да прође оквирно наравно да би дошли до 
највишег облика сарадње. Мислим да постојећи Закон о локалној самоуправи допушта 
утврђивање тих модалитета, мислим да ће то бити идеја водиља и вама господине 
Петровићу, као и Комисији за међународну и међуградску сарадњу. Ајде да покушамо да 
уредимо ту област на најбољи могући начин. Тиме дајемо до значаја и градовима 
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побратимима и свим оним градовима који жели неки вид сарадње са нама. Некада ће то 
бити највиши ниво сарадње, неки ће бити само почетна сарадња. Али за све је потребно 
двоје, као и за танго. Не можемо ми предлагати нешто што можда друга страна не би у 
одређеном моменту прихватила. Дакле, похваљујем господина још једном господина 
Петровића на овим предлозима и треба да смо отворени за сваки вид сарадње и сваки вид 
комуникације, избегавамо било какву дискриминацију, јер ми овде спајамо, не политике, 
не управе, спајамо грађане. То је циљ, они ће сарађивати и после нас када ми више не 
будемо активни као што смо данас, и онда ће памтити неке периоде једне добре сарадње. 
Дакле предлажем иницирам доношење једне такве одлуке која ће бити предложена 
Скупштини где ће бити сугестије и културних посленика и свих заинтересованих  
субјеката да се таква одлука донесе на најбољи могући начин. Још једном захваљујем се и 
наравно одборничка група ће прихватити и гласати за ове одлуке.“  
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о  сваком предлогу гласати  посебно.  

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о успостављању 

сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Општине Алања, Република 
Турска. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 
СРБИЈА И ОПШТИНЕ АЛАЊА, РЕПУБЛИКА ТУРСКА 

 
(Одлука се прилаже уз  Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о успостављању 

сарадње између Града Новог Сада, Република Србија и Општине Тиват, Црна Гора. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 62 
одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА, РЕПУБЛИКА 
СРБИЈА И ОПШТИНЕ ТИВАТ, ЦРНА ГОРА 

 
(Одлука се прилаже уз  Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је у 12.05 часова одредила паузу у трајању од сат 

времена и позвала присутне на послужење у холу у сусрет новогодишњим празницима.  
 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 13.14 часова. 
 
Председница Скупштине  замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници.  

 
Председница Скупштине је утврдила да на седници Скупштине Града присуствује 

64 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 
 

Ад.број: 66-1/2022-767-I 
               66-1/2022-766-I 
               34-8647/2022-I 
22. – 24. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА НЕСМЕТАНО 
ФУНКЦИОНИСАЊЕ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ  

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О 
ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2022. 
ГОДИНУ 

 
Предлоге одлука и решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за спорт и омладину и Савет за комуналне делатности није имао примедби 

на предлоге које су разматрали из свог делокруга. 
 
Председница  Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе,  председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико више није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о обезбеђивању 
средстава за несметано функционисање Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
ОДЛУКУ 

О ОБЕЗБЕЂИВАЊУ СРЕДСТАВА ЗА НЕСМЕТАНО ФУНКЦИОНИСАЊЕ 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ 

НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Одлука се прилаже уз  Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине  је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на одлуку о изменама Програма пословања Јавног предузећа „Спортски и 
пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 

ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Одлуку о изменама Програма пословања Јавног градског саобраћајног 
предузећа „Нови Сад“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ОДЛУКУ О ИЗМЕНАМА ПРОГРАМА 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА  
„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 66-1/2022-719-I 
               40-5/2022-1838-I 
                2979/2022-I 
25. – 27. тачка дневног реда 
 

− ПРЕДЛОГ ОДУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР 
ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 
2023. ГОДИНУ КОЈЕ СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И 
ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

− ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ 
ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА СОЦИЈАЛНУ И ДЕЧИЈУ ЗАШТИТУ ЗА 2023. 
ГОДИНУ 
 
Предлоге одлука утврдило је Градско веће.  
 

  Надлежна радна тела  нису имала примедби на предлоге које су разматрали из 
свог делокруга. 

 
Комисија за прописе је мишљења да су предлози одлука у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница  Скупштине је упитала  да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
 

Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе,  председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу  нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула  да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 
инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање  Предлог одлуке о Програму 

инвестиционих активности за 2023. годину које спроводи Градска управа за имовину и 
имовинско-правне послове Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је  објавила почетак гласања.  
 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

ОДЛУКУ 
О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЗА 2023. ГОДИНУ КОЈЕ 
СПРОВОДИ ГРАДСКА УПРАВА ЗА ИМОВИНУ И ИМОВИНСКО-ПРАВНЕ 

ПОСЛОВЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 
инвестиционих активности Градске управе за социјалну и дечију заштиту за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала  да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДСКЕ УПРАВЕ ЗА 
СОЦИЈАЛНУ И ДЕЧИЈУ ЗАШТИТУ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
( Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 352-3/2022-343-I      352-3/2022-348-I     66-1/2022-720-I 
                352-3/2022-344-I      34-8159/2022-I        34-8156/2022-I 
                352-3/2022-342-I      352-3/2022-361-I     501-1/2022-378-I 
                352-3/2022-346-I      020-164/2022-I         020-162/2022-I 
                34-8157/2022-I         352-3/2022- 347-I     3-931/2022-I 
                352-3/2022-356-I     352-3/2022-341-I 
       28. – 44. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД  
И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“  
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“  
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ  
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА 
ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО 
ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ  
СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ 
СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА 
УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА  
И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈКП „ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА  
„НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И 
ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ 
САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА 
ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА 
ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ 
АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
 

Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
 

Надлежна радна тела нису имала примедби на предлоге које су разматрали из 
свог делокруга. 

 
Председница Скупштине је упитала  да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење предлога. 
   
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Чистоћа“ Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЧИСТОЋА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Лисје“ Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЛИСЈЕ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила  на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Новосадска топлана“ 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВОСАДСКА ТОПЛАНА“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Градско зеленило“ 
Нови Сад за 2023. годину. 
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Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ГРАДСКО ЗЕЛЕНИЛО“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Паркинг сервис“ Нови 
Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ПАРКИНГ СЕРВИС“ НОВИ САД ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила н гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа за одржавање 
стамбених и пословних простора „Стан“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА ЗА ОДРЖАВАЊЕ СТАМБЕНИХ И ПОСЛОВНИХ 

ПРОСТОРА „СТАН“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Урбанизам“ Завод за урбанизам 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „УРБАНИЗАМ“ ЗАВОД ЗА УРБАНИЗАМ НОВИ САД ЗА  

2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног комуналног предузећа „Зоохигијена и 
Ветерина Нови Сад“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је  објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ЗООХИГИЈЕНА И ВЕТЕРИНА НОВИ САД“ 

НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања ЈКП „Информатика“ Нови Сад за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је  објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈКП 

„ИНФОРМАТИКА“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД 

ЗА 2023. ГОДИНУ 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је  ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм пословања Јавног градског саобраћајног предузећа „Нови Сад“ 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ЈАВНОГ ГРАДСКОГ 
САОБРАЋАЈНОГ ПРЕДУЗЕЋА „НОВИ САД“ НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила  на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада и финансијски план Агенције за енергетику Града Новог 
Сада за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

   Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА И ФИНАНСИЈСКИ ПЛАН 
АГЕНЦИЈЕ ЗА ЕНЕРГЕТИКУ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Стамбене агенције Града Новог Сада за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТАМБЕНЕ АГЕНЦИЈЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Туристичке организације Града Новог Сада са 
финансијским планом и планом промотивних активности Града Новог Сада за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ТУРИСТИЧКЕ 
ОРГАНИЗАЦИЈЕ ГРАДА НОВОГ САДА СА ФИНАНСИЈСКИМ ПЛАНОМ И 
ПЛАНОМ ПРОМОТИВНИХ АКТИВНОСТИ ГРАДА НОВОГ САДА ЗА 2023. 

ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад.број: 6-3/2022-326-I    6-3/2022-323-I    6-3/2022-327-I 
               6-3/2022-322-I    6-3/2022-325-I    6-3/2022-331-I 
               6-3/2022-319-I    6-3/2022-324-I    6-3/2022-330-I 
               6-3/2022-321-I    6-3/2022-328-I    6-3/2022-332-I 
               6-3/2022-320-I    6-3/2022-329-I 
45. – 58. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 

РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ 
САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 
2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. 
ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА „НОВОСАДСКОГ ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ 
САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ 
ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ 
ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, 
ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД 
ЗА 2023. ГОДИНУ 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2023. 
ГОДИНУ 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ 
РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, 
НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR MŰVELŐDÉSI KÖZPONT 
ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
Предлоге решења утврдило је Градско веће.  
 
Савет за културу није имао  примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога,  а  с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда 
усвојила предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила  претрес о 
овим предлозима.  

 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 

претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Културног центра Новог Сада, Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Завода за заштиту споменика културе Града Новог Сада, 
Нови Сад за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

 Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ЗАВОДА ЗА ЗАШТИТУ 

СПОМЕНИКА КУЛТУРЕ ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 
 

(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Музеја Града Новог Сада, Петроварадин за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МУЗЕЈА ГРАДА НОВОГ 
САДА, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Историјског архива Града Новог Сада, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА 
ГРАДА НОВОГ САДА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Градске библиотеке у Новом Саду, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ГРАДСКЕ БИБЛИОТЕКЕ У 
НОВОМ САДУ, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада „Новосадског позоришта - Újvidéki Színház”, Нови Сад за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА „НОВОСАДСКОГ 
ПОЗОРИШТА - ÚJVIDÉKI SZÍNHÁZ”, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине  је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Стеријиног позорја, Нови Сад за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА СТЕРИЈИНОГ ПОЗОРЈА, 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Позоришта младих, Нови Сад за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА ПОЗОРИШТА МЛАДИХ, 
НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 
„Младост“, Футог за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „МЛАДОСТ“, ФУТОГ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за културу и образовање Културни центар 
„Кисач“, Кисач за 2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА КУЛТУРУ И 
ОБРАЗОВАЊЕ КУЛТУРНИ ЦЕНТАР „КИСАЧ“, КИСАЧ ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Установе за израду таписерија „Атеље 61“, Петроварадин за 
2023. годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА УСТАНОВЕ ЗА ИЗРАДУ 
ТАПИСЕРИЈА „АТЕЉЕ 61“, ПЕТРОВАРАДИН ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Новосадског дечијег културног центра, Нови Сад за 2023. 
годину. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА НОВОСАДСКОГ ДЕЧИЈЕГ 
КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА, НОВИ САД ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 

сагласности на Програм рада Културног центра „Руменка“, Руменка за 2023. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА 
„РУМЕНКА“, РУМЕНКА ЗА 2023. ГОДИНУ 

(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању 
сагласности на Програм рада Мађарског културног центра „Петефи Шандор“, Нови Сад - 
Petőfi Sándor Magyar Művelődési Központ Újvidék за 2023. годину. 
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ САГЛАСНОСТИ НА ПРОГРАМ РАДА МАЂАРСКОГ КУЛТУРНОГ 

ЦЕНТРА „ПЕТЕФИ ШАНДОР“, НОВИ САД - PETŐFI SÁNDOR MAGYAR 
MŰVELŐDÉSI KÖZPONT ÚJVIDÉK ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник  и чини његов саставни део) 

 
Ад.број: 51-68/2022-I 
59. тачка дневног реда 

 
ИЗВЕШТАЈ О РАДУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА АПОТЕКАРСКЕ УСТАНОВЕ  
НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 
 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 
 
Савет за здравствену заштиту, социјалну заштиту и друштвену бригу о деци и 

омладини није имао примедби.  
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.   
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о раду Надзорног одбора Апотекарске установе Нови Сад за 2022. годину. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатотвала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада прихвата Извештај о раду Надзорног одбора 
Апотекарске установе Нови Сад за 2022. годину. 
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Ад.број: 501-2/2022-84-I 
60. тачка дневног реда 
 

ИЗВЕШТАЈ О СПРОВОЂЕЊУ ПЛАНА КВАЛИТЕТА ВАЗДУХА У 
АГЛОМЕРАЦИЈИ „НОВИ САД“ ЗА ПЕРИОД 2017-2021. ГОДИНЕ 

 
Извештај са предложеним Закључком доставило је Градско веће. 

 
Савет за заштиту животне средине није имао примедби.  

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.   
 
 У претресу су учествовали: Недјељко Клисурић, Снежана Мушицки, Бојан 
Радојевић, Мира Раденовић и Бојан Вулин. 

 
Недјељко Клисурић: „Нови Сад може да се подичи као град са најбољим 

квалитетом ваздуха у околини и као град са највише зеленила у региону. То је недавно 
потврдила и Државна ревизорска институција, која је рекла да Нови Сад међу у групи 
међу свим градовима у Србији, који имају план о спровођењу квалитета ваздуха и једина 
је успела да побољша квалитет ваздуха. Према плану и заиста је једина успела да 
побољша квалитет ваздуха. Према плану о спровођењу квалитета ваздуха у агломерацији 
Нови Сад за период 2017 до 2021. остварена је, односно реализована је преко 90% плана. 
У то, ја ћу набројати шта смо све урадили у том периоду. У овом периоду засађено је око 
33.000 стабала на територији Града Новог Сада. Крајем 2020. године Град Нови Сад је 
кренуо у акцију оживимо паркове, при чему је извршена реконструкција свих постојећих 
паркова на територији Града, као и да се озелене дворишта свих новосадских школа. 
Такође у улици Раше Радујкова и Булевар Европе северно од ранжирне станице изграђен 
је нови парк на површини око 4 хектара, у чију је изградњу само уложено око 
480.000.000,00 динара. Само у 2021. години, издвојена су средства у износу од 
18.000.000,00 динара за пружање подршке грађанима за набавку бициклова. У оквиру ове 
акције, укупно је 1.604 грађана добило средства за набавку нових бициклова. Реализована 
је изградња нових и реконструкција постојећих бициклистичких стаза у Новом Саду, 
имамо преко 100 бициклистичких стаза. У циљу смањења загађености ваздуха јавни 
градски саобраћајни превоз у току 2019. и 2020. године набавио је 121 аутобус на гас са 
Еуро-6 мотором. Велика средства су уложена за побољшање енергетске ефикасности 
објеката школа и вртића. И поред оволиког улагања у екологију и животну средину 
видим ових дана да се активирају лажни еколошки активисти, да обмањују и слуђују 
грађане са QR codovima, на билбордима са тзв. информацијама о степену квалитета 
ваздуха у Новом Саду. Мене занима уз помоћ чега и којих средстава ће они доћи до тих 
информација, а не сумњиво је да ће опет користити неке неистините податке и које ће 
добијати од непроверених, јефтиних и несертификованих сензора и разних апликација 
када знамо да у Новом Саду овај посао раде стручне и професионалне службе Института 
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за јавно здравље Војводине и на њиховом сајту можемо да видимо релевантне податке. 
Свакодневно врше дезинформације преко средстава јавног информисања, локалних 
средстава јавног информисања, односно локалних портала и преко друштвених мрежа, 
како ови челници градски у Новом Саду крију податке о квалитету ваздуха у Новом 
Саду, као да ови градски челници у Новом Саду не удишу тај исти ваздух, него за њих је 
створен неки други ваздух. Видљиво је да су еколошки, да кажем екстремисти, изгубили 
компас и да све више прибегавају еколошком тероризму. То смо се могли уверити и 
недавно када су уништавали приватну имовину на Шодрошу од стране компаније, исто 
тако недавно су уништавали не само уништавали, него и физички су малтретирали и 
иживљавали се над запосленима у стране компаније на планини Старици. И исто тако 
врше еколошки тероризам на грађане Новог Сада  у претходном периоду са лажним и 
неистинитим информацијама о квалитету ваздуха. Ја морам да кажем да је у задњих десет 
година, од када је на власти Српска напредна странка у Новом Саду уложено преко 
3.000.000.000,00 динара за побољшање животне средине. Наставићемо и у будућности да 
улажемо још више и интензивније тако да грађани не морају да брину и да сумњају у 
квалитет ваздуха у Новом Саду.“ 
 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе  Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Е, па ја се извињавам, претходног 
говорника ништа разумела нисам. Шта смо ми чули о квалитету ваздуха у Новом Саду, 
осим о овим еко терористима, осим о томе шта они раде, ако је то била тачка дневног 
реда, ја се извињавам, а ако није ништа о квалитету ваздуха нисте рекли, нити о томе шта 
пише у материјалу. За еко терористе нећу да се изјашњавам, баш ме брига, они су за мене 
лево сметало, али ви сте им дали публицитет. Ја вас само питам шта сте ви сад рекли о 
овој тачки дневног реда и о ваздуху у Новом Саду? Кромпир. Као и у овом материјалу.“ 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Ја сам на претходној седници Скупштине Града 
дискутовао о усвајању плана квалитета ваздуха од 2022. до 2025, који је био тада на 
дневном реду и говорио сам о тачки дневног реда сасвим нормално и полемисао са 
госпођом чланом Градског већа за заштиту животне средине. Око неких ствари смо се 
сложили, неких нисмо, наставићемо даље да радимо наравно у корист грађана Новог 
Сада. По мени, најважније питање је зашто усвајамо овај извештај сад, а не пре оне тачке 
коју смо имали на прошлој седници. Зашто прво усвајамо план од 2022. до 2025, а 
извештај од 2017. до 2021. усвајамо на седници после. Значи, потпуно је једносдтавно 
редослед ствари је такав, да прво треба усвојити претходни извештај, можда и на истој 
седници, јер извештај улази у нови план и сећам се да смо на прошлој седници 
разговарали о том новом плану и ја сам вас питао како је тај план контрадикторан, зато 
што је Републичка дирекција рекла да је дошло до погоршња ваздуха, а обрађивачи новог 
плана квалитета ваздуха су закључили да су мере из претходног плана, јел тако, уродиле 
плодом. Ја не сумњам да су уродиле плодом, јер нисам довољно стручан и немам 
довољно података да то констатујем, претпостављам тих више стручњака, који су 
учествовали у израид плана, су добро обрадили податке, али сам план је контрадикторан, 
ако је сам план контрадикторан онда и тада сам то рекао, логички или су једни у праву 
или су други у праву. Одговор наравно нисам добио, ни да је Републичка агенција за 
заштиту животне средине била у праву, нити да су обрађивача плана били у праву. 

https://skupstina.novisad.rs/dr-vojislav-seselj-srpska-radikalna-stranka/
https://skupstina.novisad.rs/dr-vojislav-seselj-srpska-radikalna-stranka/
https://skupstina.novisad.rs/dss/
https://skupstina.novisad.rs/dss/


62 
 

Констатовали смо да је неопходно да се уради више аутоматских мерних станица и то 
једноставно иде неким планом, мени је жао што то не иде брже и ми ћемо се трудити и 
вршићемо притисак и кроз јавност и овде у Скупштини да то иде брже, јер када грађани 
буду имали директан податак наравно да ће се боље осећати ако тај податак буде 
одговарао позитивном стању који се надам да ће бити у ваздуху Града Новог Сада. Оно 
око чега долази врло често дакако до неспоразума између грађана превасходно, не бих 
користио тешке речи, мислим да сте колега мало претерали са дефиницијом еколошки 
терористи, мислим, погледајте у енциклопедијама шта су еколошки терористи, мислим 
наши грађани који се интересују за квалитет ваздуха у Новом Саду, ипак нису еколошки 
терористи. Сад да ли има неких људи који протествују на адекватан начин то све треба да 
санкционишу одређени органи, који су надлежни за све то, али баш питање еколошког 
тероризма, мислим да је претерано потегнуто у овом тренутку. Оно што кажем највише 
збуњује грађане Новог Сада, али не само грађане Новог Сада него то се догађа широм 
света, јесте акутно стање, које се презентује на одређеним сајтовима. Значи са тих 
аутоматских станица вредности се емитују одмах на сајтовима и наравно грађани 
погледају и те вредности стварно и у Новом Саду, а и другде буду јако лоше. И онда се 
грађани уплаше и онда реагују на такав начин какав реагују. Проблем је у томе што они 
реагују исхитрено, јер мисле ако је тај један дан у једном тренутку на једном месту  тако 
лоша вредност да ето заправо је лоша вредност током целе године, односно да је укупно 
квалитет ваздуха лош и онда долази до неспоразума. Када би ми имали квалитетно 
презентоване податке, ми би могли да их у томе значи уверимо да није такво стање лоше 
као што се на моменте чини и када би имали више мерних станица, такође би то могло да 
утиче на смиривање наших грађана у том смислу. Јер, ми имамо станицу која на 
Руменачкој улици, на Руменачкој улици је екстремно повишен саобраћај, тамо када се 
мери у току саобраћајног шпица наравно да ће бити екстремна ситуација, али ван тог 
шпица, на пример викендом, тамо је ваздух као на не знам кеју, као на Тврђави, 
релативно пристојних вредности. Тако да у просеку треба да се узму и да се презентују на 
пример недељне вредности. Зашто не можемо да презентујемо на пример недељне 
вредности? Па онда, па гледајте сви гледају вредности које се емитују са аутоматских 
станица, то је и оне су акутне и оне су тренутне и људи се зато плаше. Оно питање које 
сам поставио на почетку и прошле дискусије и ове сад зашто је контрадикторан извештај 
у смислу да је Републичка агенција рекла да је дошло до погоршања квалитета ваздуха у 
Новом Саду и да је он сад треће категорије, а да ми кажемо јел тако да су мере уродиле 
плодом, наравно локална самоуправа у Новом Саду ради оно што је у њеној моћи, не 
можемо да утичемо на термоцентралне, које се налазе далеко од територије локалне 
самоуправе, ми смо и даље предлагали, јел тако да више урадимо по питању 
индивидуалних ложишта и то смо предлагали тај каталог да се направи и то је оно што 
иде одређеним током. Наравно, ми сматрамо да може боље ви радите како мислите и 
колико можете да приуштите себи средстава из буџета, у том смислу локална самоуправа 
може да поправи квалитет ваздуха кроз та нека посредна средства. Ми сматрамо да је, 
што се саобраћаја тиче, најбоље да се уреди градски саобраћај и то ћемо наравно 
понављати и прелазити на електрични, дакако шински саобраћај, хвала колегнице, тако 
да ћемо на томе инсистирати јер неће бити гужви биће мање загађења у саобраћају. 
Индивидуална ложишта, то смо већ рекли, а што се тиче презентовања података грађана, 
мислим да прво не треба вређати грађане да су они еколошки терористи, грађани су само 
забринути исто као и сви ми овде за своје здравље,  за здравље своје породице и зато их 
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треба уверити и ми смо похвалили што је у новом плану дошло до предвиђања средстава 
за информисање грађана. Значи, то се први пут појавило сада за едукацију и 
информисање, грађанима треба презентовати квалитетно информацију. Значи,не треба им 
приказивати с времена на време екстремну ситуацију на екстреним локацијама, него 
треба вршити подешавање тих података. То се тако у научном смислу зове, подешавање 
података у смислу да се они презентују на адекватан начин да грађани, односно 
корисници података не дођу у заблуду тумачењем тих података. Тако да, смо похвалили 
тада јел тако у новом плану увођење те ставке предвиђених акција које предвиђају 
едукацију грађана и информсиање грађана. У том смислу, мислим да је то позитивно. 
Дакле, да закључим ову дискусију, јер мислим да ништа ново нећу рећи што нисам већ 
рекао прошли пут, али био сам изазван тиме да грађане не треба да зовемо јел тако тим 
екстремним називима, мислим да је требало овај план, извештај о плану усвојити пре 
новог извештаја, који смо усвојили на прошлој седници и надам се да ће сваки следећи 
план бити све бољи и бољи и пратићемо спровођење акционог плана и овог што сте на 
прошлој седници предложили и што сте усвојили. Против овог извештаја ћемо гласати 
наравно, против, зато што сматрамо да је требало да дође пре и требало је да се 
усагласимо сви око тога, јер мислим да по питању животне средине не би требало да буде 
било каквих суштинских размимоилажења јер сви користимо лично животну средину 
овде, јер сви живимо овде и ту живе наше породице.“ 
 

Мира Раденовић, чланица Градског већа Града Новог Сада, представница 
предлагача: „Данас је између осталог на дневном реду Извештај о квалитету ваздуха на 
територији Града Новог Сада, односно извештај о спровођењу мера које се тичу 
побољшања квалитета ваздуха у Новом Саду за период 2017-2021. година. Извештај 
нигде суштински није прописано да ли ће извештај ићи пре плана или после плана за 
наредни период, суштина је да се о извештају прича и да причамо о томе шта смо 
урадили, односно какав је заправо квалитет ваздуха у Новом Саду. Значи суштина је у 
томе шта смо урадили, а не да ли смо га пре или после испрезентовали, а пре свега је 
нама као граду изузетно важно а посебно овој власти изузетно важно да грађане 
информишемо не само адекватно, него заправо и тачно. То је суштина да ми изнесемо 
тачне информације и да грађани знају који и какав ваздух дишу. Морам да похвалим са 
ове говорнице одборника Клисурића, због тога што јесте заиста изузетно лепо 
презентовао све оне мере које су у овом плану квалитета ваздуха за 2017-2021. заправо и 
урађене. Уређено је преко 90% мера које смо предвидели овим планом и то јесте заиста 
донело бољи квалитет ваздуха Новосађанима. Оно што је како и зашто је донео бољи 
квалитет ваздуха Новосађанима, то је потврдила и Државна ревизорска институција 
својим извештајем да је Нови Сад једини град у Србији, који је заправо значајно повећао 
квалитет ваздуха у свом граду, односно на својој територији. Сада последњи извештај 
Агенције на нешто што морам да се осврнем, последњи извештај Агенције показује да је 
квалитет ваздуха у Новом Саду у трећој категорији, али у извештају врло јасно пише због 
чега је то тако, односно који је разлог таквог оцењивања ваздуха. Ми у Новом Саду 
имамо на свим мерним местима јасно постављене параметре, које меримо и они су тако и 
очитани у вредностима у којима јесу измерени. Доказано је да је на два места, односно на 
две мерне станице у Граду повишена концентрација  PM10 честица, само искључиво у 
односу на свих 15 параметара који се мере за квалитет ваздуха. ПМ честице су повећане у 
30 дана од 365 дана и то не током целе вредности у току дана када су мерене, него само у 
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одређеном сату. То значи да је средња вредност заправо добра и да грађани немају чега 
да се боје. А с друге стране, јако је важно да смо ми у Граду обзиром да смо видели ове 
податке урадили квантитативну и квалитативну анализу. Квалитативна анализа значи 
заправо да смо желели да видимо шта се у тим ПМ 10 честицама заправо налази, који је 
квалитет односно састав тих честица и доказано је да у оквиру тих честица нема тешких 
метала, нема штетних материја, нема лако испарљивих компонената, односно да вам 
преведем што би рекли на српски, те ПМ честице су само искључиво прашина, прашина 
је природно присутна у природи, у животној средини, где живимо. Са прашином мислим 
да не знам ко се још изборио у смислу да можемо да утичемо да ли је има мање или више 
у ваздуху, тако да ми ћемо се свакако трудити да и то сведемо на максимално могући 
минимум који можемо, али у сваком случају грађани немају никакав разлог за 
забринутост. Што се тиче неке категоризације, односно да причамо о томе да ли је неко 
еколошки мање свестан или више свестан, односно да их називамо терористима или не, 
оно што је суштински битно и оно што мислим да је овде одборник хтео да каже јесте да 
постоје невладине организације које читаву ову причу око квалитета ваздуха и 
непримерених и неадекватних апликација на телефонима које заиста не мере квалитет 
ваздуха на начин на који би требало да се мери користе како би изазвали панику и код 
грађана и пре свега уплашеност. Јел, знате сви се ми плашимо за наше здравље, не само 
неке посебне невладине организације које су Боже мој јел једини свесни или несвесни у 
каквом свету живимо, односно какав ваздух дишемо, сви смо ми и родитељи, односно 
неки су и родитељи али сви ми живимо овде и у Новом Саду и у Србији и сви ми желимо 
да живимо односно да дишемо квалитетан ваздух. Суштина је у томе да се информције 
извргавају, да се информације не приказују на начин како би требало да се приказују и да 
то треба оставити стручним научним институтима који су добили сертификате од 
републичких органа за чије извештавање они одговарају својим лиценцама грађанима. 
Важно је да знамо да стручна лица стоје иза резултата који објављују заводи за јавно 
здравље Војводине и заводи за јавно здравље Србије, а не неке апликације за које је 
доказано да у истом месту, у истом моменту три телефона са три различите апликације 
мере потпуно различите квалитете ваздуха. Тако да ево, ја ћу завршити овако и рећи да 
грађани Новог Сада немају никакав разлог за забринутост, напротив треба да су поносни 
на свој град и на ову власт шта је све учинила да побољша квалитет ваздуха.“ 
 

Бојан Вулин: „Јављам се пошто сам председник Одбора за заштиту животне 
средине Скупштине Града Новог Сада на коме је овај извештај био. Скрећем пажњу на 
један веома интересантан податак из овог извештаја а то јесте да је према расположивим 
подацима на територији Града Новог Сада у 2021. години регистровано 153.534 возила, 
можете да замислите ту бројку. По задњем попису, ако не грешим, нас има овде око 
360.000 јел тако нешто значи на једног човека иду два возила. То нам само говори не 
говори нам само колико је Нови Сад популаран за живот него и колико свако од нас 
треба да сноси и своју одговорност за квалитет ваздуха. Наравно нисмо то били једини 
који загађују ваздух, ту си наравно и споменута тачкаста ложишта, а видимо каква је 
ситуација са енергентима у свету, па и Немачка се вратила на угаљ они који су нас терали 
да се одрекнемо угља сада су се вратили на угаљ јел тако. Нису сви оно сад више толико 
еколошки острашћени и када то кажем да се надовежем на господина Клисурића није он 
никога вређао, није господин Клисурић никога вређао када је говорио о онима који су и 
заиста еколошки терористи. Он је само скретао пажњу грађанима Новог Сада да има 
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таквих и да такви користе еколошке теме да би искористили то за своје политичке а и ко 
зна какве друге циљеве, па неки су чак и геополитички. И када то кажем то говорим из 
првога лица то говорим јер сам на својој кожи лично осетио шта је значило у новембру 
прошле године када је та руља демолирала физички напала, хтела да запали седиште 
Покрета социјалиста у Новом Саду на оним чувеним еколошким протестима на којима је 
била и Лига социјалдемократа Војводине која треба да оде из ове Скупштине више 
једанпут.“ 

 
Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о спровођењу Плана квалитета ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за период 
2017-2021. године. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

ЗАКЉУЧАК 
 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о спровођењу Плана квалитета 
ваздуха у Агломерацији „Нови Сад“ за период 2017-2021. године. 

 
 
Ад.број: 020-107/2022-I 
61. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ ЗА 
ПОТРЕБЕ ПОВЕРЕНИКА ЗА ИНФОРМАЦИЈЕ ОД ЈАВНОГ ЗНАЧАЈА И 
ЗАШТИТУ ПОДАТАКА О ЛИЧНОСТИ, БЕЗ НАКНАДЕ 
 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.   
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес. 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Републици Србији за 
потребе Повереника за информације од јавног значаја и заштиту података о личности, без 
накнаде. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 

НОВОГ САДА РЕПУБЛИЦИ СРБИЈИ ЗА ПОТРЕБЕ ПОВЕРЕНИКА ЗА 
ИНФОРМАЦИЈЕ ОД ЈАВНОГ ЗНАЧАЈА И ЗАШТИТУ ПОДАТАКА О 

ЛИЧНОСТИ, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 
 
Ад.број: 020-170/2022-I 
62. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ГВОЗДЕНА ПЕРКОВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА 
ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ 
НОВИ САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 26. децембра 2022. године, Гвозден Перковић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација, Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града 

констатовала је да је на основу поднете оставке Решењем Скупштине Града Гвоздену 
Перковићу престала функција директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација, Нови Сад.“ 

 
Ад.број: 352-1/2022-488-I 
63. тачка дневног реда 
 

ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ  
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД  
И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
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Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

изнесе допунско образложење. 
  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.   
 

 У претресу су учествовали: Снежана Мушицки, Бојан Вулин, Божидар Протић и 
Бојан Радојевић. 
 

Снежана Мушицки, заменица председника Одборничке групе  Др ВОЈИСЛАВ 
ШЕШЕЉ – СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА: „Што би рекао колега Протић, када смо 
седели својевремено у кадровској комисији - ја сад правим правни вакум, односно 
гласала сам за оставку дотичног господина, а гласаћу против именовања овог следећег 
господин,а не зато што имам исто мишљење као о претходном, ја се извињавам, није 
особа у питању, о овом господину за промену од оног имам и лично другачије мишљење, 
али је ствар у ставу и у овој коалицији која је комунална наводно, мислим да се не 
лажемо да су конкурси за директоре јавних предузећа јавна ствар то су страначке ствари 
и с обзиром на то да одборници Лиге нису гласали за новог Градоначелника, с обзиром 
на то да одборници Лиге нису гласали ни за свог члана Градског већа, с обзиром на то да 
одборници Лиге социјалдемократа буџет нису подржали, мене би занимало шта је то и 
чиме то Ненад Чанак задужио напредну странку, па да сад може новог директора да 
постави, јер је господин такође из Лиге социјалдемократа једини додуше овде, али и 
господин Кравић је био једини, када је он биран у Градско веће, њега његови одборници 
тада нису подржали, сад не подржавају ни господина који треба да буде, нећу да вам 
изговорим име из поштовања према вама, не према вашој странци, који треба да буде 
именован за директора. Дакле, необично је, није у реду и прилично непримерено да за 
свог кандидата не гласате, сад зашто нису гласали за Градоначелника, то већ јел треба да 
расправља неко други, али да не гласате за свог члана, да не гласате за буџет, а 
предлажете директора, то је лицемерје и безобразлук. И сад она њихова чувена, како оно 
зову, комунална коалиција, може само да се пусти вода у „Водоводу“ и да оде у онај 
други део предузећа.“ 
 

Бојан Вулин: „Данас пре уласка и пре почетка ове седнице добили смо честитку за 
Нову годину од „Водовода и канализације“. Они нам честитају Нову годину, а ја 
честитам свима вама и у Скупштини и у Граду Новом Саду, што је један лигашки 
директор сишао. Ми бољу честитку нисмо могли добити и надамо се да ће бити и све 
више и више. Али, када кажем честитка и када кажем и причам о овој теми ја не могу да 
се не вратим на моју расправу од пре два скупштинска заседања, када сам био позвао да 
се изврши ванредни надзор над свим јавним предузећима и градским управама где се 
налазе челници Лиге социјалдемократа Војводине. Пазите, ја нисам обавештајац, нисам 
полицијаца, нисам ни тужилац, нисам ни судија, али сам одборник, одборник Града 
Новог Сада, који штити интересе грађана али и Града и због тога вас молим господине 
Јелушићу, кога изузетно ценим, да када су вас они по вашем признању већ једанпут 
слагали, да проверите то. Народ каже ко лаже тај и краде, ја кажем само проверите. 
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Проверите и молим вас позовите у складу са вашишм овлашћењима ванредни надзор и на 
„Водоводу“ и на Управи за саобраћај и путеве и где год се они појављују. Знамо ко су и 
шта су, нема шта да се лажемо. И то до тог марта, када ће они донети одлуку да ли ће 
бити са нама или неће бити са нама, неће као што сам и тада рекао, неће бити ни 
квалитетнији ни поштенији. А питање се поставља, а где је отишао тај експерт и 
професионалац, пошто је л' тако он је експерт и професионалац комунални експерт. Који 
то „Водовод“, чека њега? Који то „Водовод и канализација“ у свету чека...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Вулина у излагању и 
замолила га да се држи теме дневног реда. 
 

Бојан Вулин: „...Управо причам о томе,  е па то је то, долазим долазим, значи који 
то „Водовод“ жели да му он буде дирекетор и који то грађани желе и буџет жели да буде 
пресушен од таквих експерата. Е, па, он неће отићи да буде да води лондонски водовод, 
нити чак водовод на Цетињу зашто, зато што је и он као и његов колега, који треба да га 
замени један буџетски паразит...“   
 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника Бојана Вулина у 
излагању и замолила га да не вређа друге и да обрати пажњу на речник. 
   

Бојан Вулин: „...то су чињенице, паразит није лоша реч, паразит је вид облика 
живота. Не вређам, не вређам, али нећу лагати када кажем нити вређам, када кажем да су 
они вулгарни агресивци, који су вређали цео Нови Сад и ви сте видели онај банер и оно 
коме су мајку спомињали. Је л'су вулгарни агресивци? Јесу, је л лаж? Није. Је л' увреда? 
Није. Они су вређали нас. Све нас овде. И због тога не очекујем ништа боље ни од новог 
кандидата, независно, не знам човека, али чим је из Лиге знамо сви и ко су и шта су и 
због тога одборници Покрета социјалиста ће гласати против овог новог кадровског 
решења и ове нове грешке и молим вас да ту нову грешку нечинимо и да гласамо против 
новог лигашког кадра и на овој позицији и на било којој другој позицији. И поново 
молим вас господине Јелушићу, у складу са вашим овлашћењима и са искуством које сте 
имали са претходницима, да пошаљемо ванредни надзор.“ 
 

Божидар Протић, заменик председника Одборничке групе „Социјалистичка 
партија Србије (СПС), Јединствена Србија (ЈС)“: „Ја сад не знам о којој улози треба да 
говорим, да ли да говорим са аспекта позиције, па да нападам директора, или са аспекта 
опозиције, па да га хвалим заиста сам у конфузији, али ви ћете ми опростити, ако се не 
будем снашао. Ми данас треба да именујемо вршиоца дужности директора, највиталнијег 
и без увреде осталих јавних комуналних предузећа, најважнијег комуналног предузећа у 
Граду. Без воде нема живота. Сви остали који чине јавни сектор могу и да штрајкују, 
могу и овако и онако, али водовод је најзначајнија комунална делатност у нашем граду. 
Ми ово користимо драге колеге да нападнемо, нападамо једног коалиционог партнера, 
који је колико је мени познато колико је сати, и даље у коалицији. Нападати сада знате 
појам некоректности је када нападаш Лигу више него што је то нормално, али да не 
пређемо границу ту некоректности и да ово не буде персонално питање, него 
принципијелно питање. Да ли ми данас судимо бившем директору за његов рад или 
судимо странци, која по нашем балканском обичају има одговорност, односно врши 
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власт у том јавном комуналном предузећу. Не припада „Водовод“ ни Лиги, ни СПС-у, ни 
СНС-у, ни ДС-у „Водовод“ припада грађанима Новог Сада, који гласају за нас и који су 
против нас и који уопште не гласају. То треба да имамо на уму, то је credo нашег 
данашњег рада. Ја прихватам могућност да свако каже своје мишљење, то је легитимно, 
то је демократија, али ово гледају и грађани и не може једна странка преузети 
одговорност за целокупну област у којој она евентуално делегира, да не кажем предлаже 
директора. Директора бирамо ми, у оквиру тачке која је обично на крају, а некад је и на 
почетку али не по значају. Мислим да олако доносимо суд, олако користимо поједине 
тешке речи, тиме можда наносимо евентуалну штету у колективу без преке потребе. Ја 
овакве квалификације нисам чуо када је прављена коалиција, нема потребе то ни сада да 
радимо. Свако треба да ради свој посао предано, најбоље што може, али у интересу 
грађана, у интересу струке. Често је у историји у задњих 20-30 година било да су се 
појединци крили иза чланске карте, ја се надам да је тај период иза нас. Свако је 
одговоран за свој рад морамо ценити квалитет рада. Знате, неуспех нам грађани могу 
опростити, али не одговорност не могу и неће. Ми не смемо бити неодговорни према 
оваквом значајном, односно најзначанијем ресурсу. Ја вам предлажем да усвојимо 
предлог, предлог није потписала странка за именовање вршиоца дужности, погледајте 
материјал, ја сам сигуран да предлагач стоји иза тог предлога ценећи све околности, све 
способности, као и хитност попуне тог радног места. Биће јавни конкурс сви овде 
присутни уколико желе да се баве том врстом посла могу да конкуришу ако испуњавају 
наравно одређене услове као и остали грађани. И немојмо више, апелујем на вас, кумим 
вас, молим вас, немојте стално политички аспект мешати са обављањем јавних градских, 
пре свега, овде комуналних услуга. То није добро, није коректно суштински није ни 
тачно. Ајде да се издигнемо изнад тога и да гледамо један општи интерес. Ајде да 
кренемо где иду цивилизоване земље занемаривајући наше личне анимузитете, којих 
свакако има што могу да разумем. Ја предлажем да ову одлуку усвојимо и да не водимо 
даљу расправу која коначно није делотворна ни целисходна и да у року законском 
распише се конкурс и да добијемо сталност функције, јер је за овако виталну делатност 
битно да неко буде у пуном мандату у пуном капацитету и да оствари свој пуни допринос 
и онда можемо да тражимо од њега и одговорност и квалитетан рад као и сви грађани. Не 
заборавите, грађани све ово виде и цениће нас по ономе што ми урадимо а не оно шта смо 
обећали. Рад, резултати рада су основни критеријуми.“ 
 

Бојан Радојевић, председник Одборничке групе ДЕМОКРАТСКА СТРАНКА 
СРБИЈЕ – МИЛОШ ЈОВАНОВИЋ: „Одборничка група Нове демократске странке Србије 
ће гласати против предлога избора новог директора и како би колега претходник Протић 
рекао, из чисто принципијелних разлога, пошто немамо информације довољне је л’ тако о 
способности новог односно кандидата за в.д. директора Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ , али оно што ми причамо од самог почетка морамо да 
истакнемо и овај пут и то је отприлике и разлог зашто и гласамо против. За формирање 
овакве комуналне коалиције, како се популарно звала од самог старта, прво од стране 
власти, а онда смо и ми из опозиције почели да је тако зовемо, једно од оправдања је било 
да одређени, је л тако, субјекти у тој коалицији имају менаџерски капацитет, односно 
могу да раде, да помогну у функционисању Града Новог Сада. И ми смо, наравно, то 
чули примили к’ знању, али смо и пратили рад и функционисање наравно свих градских 
предузећа, управа и тако даље и тако даље. Овде је сада реч о кадровима Лиге 

https://skupstina.novisad.rs/dss/
https://skupstina.novisad.rs/dss/
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социјалдемократа Војводине. Ми смо ту, морамо да признамо, лично прозивали 
господина Кравића, можда смо се ту и огрешили о њега што смо га толико лично 
прозивали, али сматрали смо и јавност и чињенице су нам дале за право да се господин 
Кравић није бавио својим послом, послом члана Градског већа  за саобраћај. Ми смо 
сматрали да он мора да се буди и да леже да спава са питањем градског саобраћаја у 
Новом Саду, он се није чак ни појављивао на седницама Скупштине Града...“ 
 

Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 
замолила га да се држи теме дневног реда. 
 

Бојан Радојевић: „...а тако се дешавало и са осталим кадровима Лиге 
социјалдемократа Војводине, што је на крају кулминирало и тиме да одборници Лиге 
социјалдемократа Војводине већ неколико Скупштина не долазе, нису гласали за 
Градоначелника, нису гласали за избор Већа, нису гласали ни за тог мало пре поменутог 
Александра Кравића, који је члан Градског већа за саобраћај и даље није ту, ево, његова 
столица је празна. У том смислу, ми не очекујемо ништа много боље, ја као одборник и 
као грађанин Новог Сада желим успех новом в.д. директора, јер то је нешто што је добро 
за грађане Новог Сада и за све нас. Али, једноставно, досадашње искуство са кадровима 
Лиге социјалдемократа Војводине нама даје за право да принципијелно будемо против. 
Тако да ћемо ми гласати против избора новог директора, надамо се да ће конкурс бити 
расписан у неко ново време, али не очекујемо ништа од конкурса, јер није се десило још у 
историји ове власти да неко буде изабран на конкурсу, ко није био предлог власти, тако 
да  не треба превише очекивати од конкурса, некакве промене. Али, оно што је 
најважније и што ја стварно желим, без обзира што ћемо гласати против, да 
функционалност ове изузетно важне комуналне делатности у Новом Саду буде на 
високом нивоу и да се неке ствари додатне ураде које су у интересу грађана Новог Сада. 
Наравно, сви очекујемо ујутру, кад устанемо и одемо у купатило да вода тече, да та вода 
буде квалитетна, да буде са одговарајућим притиском зато што „Водовод“ већ годинама 
уназад снижава притисак. Све зграде које имају високу спратност све имају нижи и нижи 
притисак морају да уграђују хидрофоре како би се обезбедио притисак на вишим 
зградама. Водовод је то ви сигурно ћете се врло брзо информисати протеклих деценија 
смањио препоручену снагу, односно притисак потребан у мрежи. Самим тим се та 
снага...“ 
 

Председница Скупштине је поново прекинула одборника Бојана Радојевића у 
излагању и замолила га да се држи теме дневног реда. 
 

Бојан Радојевић: „...надокнађује од стране грађана, тако да ће то бити проблем са 
којим ћете се суочити ја се надам да ћете са тим проблемом успети да се изнесете, ако 
ништа друго бар да се надаље не смањује тај притисак у мрежи. И оно што бих изузетно 
волео и што сам већ више пута за овом говорницом, а и ван говорнице причао, оно што је 
већ ушло у план пословања „Водовода и канализације“ као идејно решење а то је 
изградња колектора од нове црпне станице код  Жежељевог моста до локације будућег 
пречистача који се налази, јел тако, предвиђен на територији околине Роковог потока. Ми 
сматрамо из Нове демократске странке Србије да је неопходно направити тај колектор до 
тога пре него што се направи пречистач јер то можемо из наших средстава и за то ћете 
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добити нашу подршку ако будете ви били директор тада када будете то радили. Кажем 
значи гласаћемо против вашег избора, али се надам да ћете нас демантовати у том смислу 
да ћете пружити квалитетну услугу грађанима Новог Сада и ако будете неке од ових 
наших предлога прихватили и почели да радите на њима, ми ћемо за те предлоге наравно 
гласати.“ 
 

Снежана Мушицки: „Ја само сам се јавила за исправку, да не би била погрешно 
схваћена. За господина Кондића сматрам да је један од ретких у том предузећу, који је 
стварно ишао на свој посао и радио свој посао и нисам ниједног момента ваше квалитете 
довела у питање и вашу стручност и ваш рад, него принцип рада странке Лиге 
социјалдемократа, који за своје људе не гласају у Скупштини и то сматрамо лошим. 
Значи, ни једног момента Вас нисам имплицирала, да сте једнаки са претходним 
директором нити са овим одборницима лигашким.“  
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница  Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ 
Нови Сад. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 55 

одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 
 

Ад.број: 022-1/2022-203-I 
   022-1/2022-204-I 
   022-1/2022-205-I 
   022-1/2022-206-I 

64. тачка дневног реда 
ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о разрешењу члана Школског одбора Средње школе 
„Светозар Милетић“, Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Школског одбора Средње школе 
„Светозар Милетић“, Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности члана Радне групе „Зелена 
столица“ 



72 
 

− Предлог решења о разрешењу и именовању чланова Школског одбора 
Основне школе „Иво Андрић“, Будисава 

 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 

образложи предлоге Комисије. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим предлозима.  

 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 

закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
  Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ ШКОЛЕ „СВЕТОЗАР 

МИЛЕТИЋ“, НОВИ САД 
(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Школског одбора Средње школе „Светозар Милетић“, Нови Сад. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
  Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА ШКОЛСКОГ ОДБОРА СРЕДЊЕ ШКОЛЕ  

„СВЕТОЗАР МИЛЕТИЋ“, НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности члана Радне групе „Зелена столица“. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
 О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА РАДНЕ ГРУПЕ „ЗЕЛЕНА СТОЛИЦА“ 

 
(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 
именовању чланова Школског одбора Основне школе „Иво Андрић“, Будисава. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  

 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 58  

одборника гласало „за“, да су два одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНОВА ШКОЛСКОГ ОДБОРА ОСНОВНЕ 

ШКОЛЕ „ИВО АНДРИЋ“, БУДИСАВА 
 

(Решење се прилаже уз записник и чини његов саставни део) 
 

Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 

 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 

питање, председница Скупштине је честитала свим присутнима на седници Скупштине 
Града, као и грађанима, предстојеће празнике и пожелела им добро здравље и остварење 
жеља на приватном и пословном плану у Новој години. 

 
Пошто је завршен рад по утврђеном дневном реду, председница Скупштине је 

закључила XXXV седницу Скупштине Града Новог Сада у 14.41 часова. 
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